
سعید خطیب زاده گفت: طبیعی است دولت آمریکا 
به عنوان مادرخوانده این گروه های تروریستی، از هیچ 

تلاشی برای حمایت از آن ها خودداری نکند.
سخنگوی وزارت خارجه درباره تحریم های اعلام شده 
جدید آمریکا بر علیه اتباع ایرانی گفت: ایران و نیروهای 
مسلح رسمی و قانونی آن بخصوص نیروی قدس سپاه 
پاسداران همواره کابوس گروه های تروریستی و افراطی 
در منطقه بوده اند و طبیعی است دولت آمریکا به عنوان 
مادرخوانده این گروه های تروریستی، از هیچ تلاشی برای 

حمایت از آنها خودداری نکند.
به گفته سعید خطیب زاده، دولت های آمریکا سال ها 
پیش تحریم های ظالمانه و غیرقانونی را علیه مردم ایران 
و فرزندان سپاهی آنها تحمیل کردند و در زمان ترامپ، 
بزدلانه دست به ترور سردار شهید قاسم سلیمانی زدند. 

وزارت خزانه داری آمریکا با ادعای آن که یک شبکه 
بین المللی به هدایت سپاه پاسداران به تسهیل فروش نفت 
ایران کمک کرده است، آن را در لیست تحریم خود قرار 

داد.
در بیانیه ای که در وب سایت خزانه داری آمریکا منتشر 
شده است، نام ۱۰ فردِ »ایرانی، افغان و ترک« و همچنین 
۹ نهادِ مستقر در »هنگ کنگ، لبنان، چین، ایران، روسیه، 

کره جنوبی و امارات« ذکر شده است.
این نهاد آمریکایی مدعی شد که این شبکه قاچاق نفت 
و پولشویی بود که امروز تحریم شد و ادعا کرد: »این شبکه 
را نیرو های قدس سپاه پاسداران هدایت می کنند، این 
شبکه فروش صد ها میلیون دلار نفت ایران را برای نیروی 

قدس و حزب الله آسان کرده است.«
از طرفی در این بیانیه ادعا شده که این شبکه را نهاد های 

اقتصادی روسیه نیز حمایت می کنند و یکی از عوامل 
اصلی تولید درآمد نفتی برای ایران نیز این شبکه بوده 

است.
این در حالی است که اندکی پیش »رابرت مالی« 
نماینده آمریکا در امور ایران، با اشاره به مذاکرات وین ادعا 
کرد در صورت عدم دستیابی به توافق، واشنگتن آماده 
است تحریم ها علیه ایران را تشدید و تحریم های جدیدی 
اعمال کند و همچنین مدعی شد: »واشنگتن خواسته های 
ایران خارج از چارچوب توافق را رد خواهد کرد و هرگونه 
توافق هسته ای جدید برای بررسی به کنگره فرستاده 

خواهد شد.«
یک سال بعد از خروج ترامپ از برجام، آمریکا سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی را در فهرست »سازمان های 
تروریستی خارجی« قرار داد که این اقدام بخشی از کمپین 

»فشار حداکثری« دولت ترامپ بود.
به گفته سخنگوی وزارت خارجه، آشکار است که دولت 
بایدن نیز، علیرغم صحبت های فریبکارانه اولیه، همین 
سیاست شکست خورده را ادامه داده است و اقدام اخیر 
نیز نشانه دیگری از سوءنیت دولت آمریکا در قبال مردم 

ایران و تداوم سیاست مفتضح فشار حداکثری است.

دلال ها نفس صنعت را بریده اند

سخنگوی وزارت خارجه:

نیروی قدس سپاه پاسداران کابوس 
تروریست های منطقه است

محمد حیدری 
خبر پیدا شدن یک نوزاد در سطل زباله 
بازخورد های متفاوتی در شبکه های اجتماعی 

داشته است.
 سرهنگ جلیل موقوفه ای در تشریح 
جزئیات کشف نوزادی در سطل زباله، اظهار 
مرکز  اعلام  پی  در  گذشته  روز  دو  کرد: 
فوریت های پلیسی ۱۱۰ مبنی بر پیدایش نوزاد 
در سطل زباله در محله نازی آباد مأموران 

کلانتری ۱۳۰ نازی آباد به محل اعزام شدند.
وی افزود: پس از حضور مأموران مشخص 
شد یکی از زباله گردها از داخل سطل زباله 
پلاستیک مشکی رنگی را یافته و پس از باز 
کردن متوجه وجود نوزادی شده که زنده و در 
حال نفس کشیدن بود. این فرد سریع با پلیس 

و دستگاه های امدادی تماس گرفت.
رئیس پلیس پیشگیری تهران بزرگ با اشاره 
به اینکه نوزاد زنده و با حضور عوامل اورژانس 
سلامت وی تأیید شد، تصریح کرد: سریع با 
اورژانس نوزاد به بخش نوزادان بیمارستان 
امیرالمومنین )ع( منتقل شده و تحت درمان 
قرار گرفت.  سرنوشت این نوزاد برای مردم و 
شبکه های اجتماعی سوژه ویژه شد اما  با مراجعه 
به گزارش ها و آمار ها  می توان دریافت که در 
طول یک ماه حدود ده هزار نوزاد سقط می 

شوند و یا بعد از تولد رها می شوند.
سال هاست عواقب سیاست »فرزند کمتر 
زندگی بهتر« آینده کشور را به چالشی جدی 
کشانده است .اینکه آن شعار کار یک جریان 
نفوذی بود یا از بی خردی مسوولان و دست 
اندارکاران نشات می گرفت به کنار ،متاسفانه در 
دهه گذشته دولت ها آنچنان رونق از زندگی ها 
برده اند و آنچنان کشور را درگیر تحریم و 
نامدیریتی های اقتصادی کرده اند که همچنان 
مقوله ازدواج و فرزند آوری به عنوان فرعی ترین 

مساله ی  جوان ها تلقی می شود.
مع الوصف باید توجه داشته باشیم  هشدار 
پیری و رشد منفی جمعیت کشورمان به پخش 
سریالهای نخ نمای تکراری تلویزیون می ماند و 
حداقل بیانگر ناتوانی دولت ها و بدنه تصمیم گیر 
حکومت  در حل مشکلی است که خود تهدید 

امنیت و موجودیت کشور می دانند.
اینکه به رغم تمام آمار ها و حقایق ،همچنان 
مقوله ازدواج و فرزند آوری در راه اندازه کمیته ها 
های نام  با  هایی  بخش  و  ها  سازمان  و 

زنگ هشدار ممتد

سپهر قاضی نوری
معضلات کشور، از جنس ندانستن نیستند 
که توسط عالمان و دانشمندان حل شوند؛ بلکه 
از جنس خود را به نفهمیدن زدن هستند و باید 
جور دیگری با آن ها برخورد کرد.   یکی از 
فرافکنی های مرسوم مدیران کشور، این است که 
در مواجهه با اساتید دانشگاه و عالمان آکادمیک، 
مدعی می شوند که حرف ها و پژوهش های شما 
ناکارآمد و به دردنخور است و صرفاً منجر به 
مقالات بین المللی )ISI( می شود که دردی از 
کشور جامعه دوا نمی کند. مردم ایران، این همه 
مشکل دارند و شماها پول آن ها را صرف می کنید 
و مشغول مقاله نوشتن برای انتشار در مجلات 
ISI هستید.   این که ممکن است بعضی مقالات 
کشورها، غیرکاربردی و حتی گاهی تقلبی و کپی 
باشند، امری است که همه به آن معترفیم. به هر 
حال وقتی نادرست کاری در جامعه ای رایج شد، 
در همۀ اقشار، کم و بیش می توان آن را دید و 
دانشگاهیان هم فرزندان و پرورش یافتگان 
همین جامعۀ کنونی هستند. اما انصاف این است 

که به چند نکتۀ زیر نیز توجه کنیم:

حل مشکلات کشور 
کار مدیران است یا 

دانشمندان؟

رهبر انقلاب:
مجازات عبرت آموز 
 مقصران حادثه آبادان

  بر عهده همه ما مسئولان 
کشور است
صفحه 2

یک کارشناس حقوقی در گفت و گو با روزنامه 
مملکت بررسی کرد: 

شفافیتی در آزمون های 
وکالت وجود ندارد

رئیس جمهور:
با مقصران حادثه آبادان به 

شدت برخورد شود

سخنگوی گمرک:
سامانه گمرک آماده تغییر مبنای 

محاسبه ارزش گمرکی نیست

روی دیگر سکه با حس نوعدوستی؛
رانده شده از والدین، 

خوانده شده از دیگران

 معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی
 مطرح کرد

اشد مجازات برای صدور 
گواهینامه مهارت خلاف

عضو کمیسیون عمران مجلس در گفت و گو با روزنامه مملکت بررسی کرد: 

روزنامه مملکت در گفت و گو با نمایندگان مجلس بررسی کرد: 

حذف امضاهای طلایی 

صفحه 6
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یادداشت

ادامه در صفحه 2

وزارت نیرو
شركت توزيع نیروي برق استان گلستان

نوبت دومآگهي مزایده عمومي

شركت توزيع نیروي برق استان گلستان در نظر دارد  50.000 کیلوگرم سیم مسی اسقاط را  از طريق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
مزايده عمومي به فروش برساند لذا از متقاضیان واجد شرايط )مطابق با اسناد مزايده( دعوت به عمل مي آيد.

مبلغ تضمين شركت در مزایده )ریال(شماره مزایدهشــــرح مزایدهردیف

54.100.000.000-1401/3 فروش50.000 کيلوگرم سيم مسی اسقاط در نمرات مختلف1

تبصره:کالای مورد مزايده صرفاً به کارخانجات  تولید کننده سیم و کابل و يا کارخانجات مطرح مس در فرايند مزايده واگذار میگردد و در 
صورت شرکت در مزايده  توسط اشخاص يا شرکتهای متفرقه و مراکز خريد ضايعات )مالخرها (، پاکات اسناد  ايشان بازگشايی نخواهد شد.

1- فروش اسناد مزایده:
  متقاضیــان مي توانند ضمــن واريز مبلغ 300.000 ريال از طريق ســامانه تــدارکات الکترونیکی دولت بابت مزايده بحســاب فراگیر 
3136038140 نزد بانك تجارت با شناســه واريزی 38140117  شــعبه ولیعصر گرگان بنام شركت توزيع نیروي برق استان گلستان، 
جهت دريافت اسناد مزايده از تاريخ 1401/03/07 لغايت 1401/03/11 ساعت 7:30 الي15:30 به سايت سامانه تدارکات الکترونیکی 

دولت مراجعه نمايند.
2- نحوه برگزاری و محل تحویل پاکت الف مهلت و زمان بازگشایي پيشنهادات:

 کلیه مراحل برگزاری مزايده از دريافت اسناد مزايده تا ارائه پیشنهاد مزايده گران و بازگشايی پاکت ها از طريق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت به آدرس  www.setadiran.ir انجام خواهد شد و تحويل پاکت الف مهر و موم شده به آدرس گرگان، خیابان ولي عصر عدالت 23 طبقه 
اول دبیرخانه شركت توزيع گلستان و مهلت آن تا ساعت 10 صبح روز سه شنبه مورخ 1401/03/24 و زمان بازگشايي پاکات در ساعت 11  همان 

روز در دفتر امورتدارکات و قراردادها واقع در ساختمان شماره 2 شرکت توزيع نیروی برق استان گلستان مي باشد.
3- مبلغ ضمانت نامه شركت در مزايده به میزان مندرج در جدول فوق، به نفع کارفرما مطابق فرم ارائه شده در اسناد مزايده که به مدت 
سه ماه از تاريخ افتتاح پاکات معتبر بوده و قابل تمديد تا به مدت سه ماه ديگر باشد بايد به يكي از صورتهاي زير ، همرا ه با  اسناد مزايده 

در پاكت ) الف ( به دستگاه مزايده گزار تسلیم شود : 
الف– ضمانت نامه بانكي و يا ضمانت نامه هاي صادرشده از سوي موسسات اعتباري غیر بانكي كه داراي مجوز فعالیت از سوی بانك مركزي 

جمهوري اسلامي ايران هستند.
ب-  اصل رســید واريز وجه نقد به حساب جاري شــماره 0222148886007  نزد بانك ملی شعبه خیابان ولیعصر گرگان به نام شركت 

توزيع نیروي برق استان گلستان. 
پ-ضمانتنامه صادره توسط موسسات بیمه گر دارای مجوز لازم برای فعالیت و صدور ضمانتنامه از سوی بیمه مرکزی ايران 

ت- گواهی خالص مطالبات قطعی تايید شده از سوی  امور مالی شرکت توزيع نیروی برق استان گلستان بر اساس فرم نمونه ضمیمه اسناد مناقصه 
ث- چک تضمین شده بانکی برای تضمین شرکت در مزايده

4-  ذكر شــماره مزايده روي پاكات الزامي بوده و حضور يك نفر از پیشــنهاد دهندگان در جلسه بازگشايی پاکت جیم با معرفی نامه کتبی 
معتبر آزاد است.

5- شركت توزيع گلستان در رد يا قبول هريک يا تمام پیشنهادات مختاراست.
6- مزايده گران مکلف به دريافت و ارســال پیشنهادات از طريق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به نشانی www.setadiran.ir می 

باشند و پرداخت هرگونه کارمزد سامانه فوق به عهده برنده مزايده می باشد.
7- به پیشنهادهای فاقدامضاء ، مشروط،مخدوش و پیشنهاداتی که بعد از انقضاء مدت مقرر در فراخوان واصل میشود،مطلقاً ترتیب اثرداده 

نخواهد شد.
8- هزينه آگهی هر دو نوبت بر عهده دستگاه مزايده گزار می باشد.

9- ضمناً اين آگهي از طريق شــبكه اطلاع رســاني معاملات توانیر به نشاني www.Tavanir.org.ir و پايگاه ملي اطلاع رساني مناقصات 
به نشاني http://iets.mporg.ir  قابل دسترسي مي باشد و جهت اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 32684412-017 تماس و به شماره 

تلفن 32627430-017 فاکس نمائید.
10- ساير اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مزايده مندرج است.

روابط عمومي شركت توزیع نيروي برق استان گلستان

اداره کل راه آهن هرمزگان در نظر دارد بنابر آئين نامه اجرائي بند ج ماده 12 قانون 
برگزاري مناقصات  نسبت به ارزيابي كيفي مناقصه گران واجد شرايط جهت دعوت به 

مناقصه به شرح زيراقدام نمايد.
1-شــرح مختصر موضوع مناقصه:ترميم و بازسازی ستون های آسيب ديده و رنگ 

آميزی نمای ساختمان اداره کل هرمزگان
2-مبلغ برآورد: 17/930/560/210 ريال 

3-مدت و محل  اجرا : مدت اجرا  8  ماه بوده ومحل  اجراء  طبق اسناد مناقصه ميباشد.
4-شركت كنندگان در فراخوان ميبايست داراي حداقل رتبه 5 رشته ابنيه و دارای 
تجارب کاری لازم از ســازمان برنامه و بودجه بــوده و با توجه به گواهی صلاحيت در 
رشــته و پايه مورد نياز دارای ظرفيــت آزاد لازم با توجه به مبلــغ برآورد مناقصه 
باشــندهمچنين دارای گواهينامه تاييد صلاحيت ايمنی پيمانکاری صادر شــده توسط 

وزارت تعاون ،کار و رفاه اجتماعی باشند.
5-مهلت و نحوه دريافت اســناد ارزيابي کيفي : متقاضيان  مي توانند حداکثر تا 
ســاعت 14:00  روز دو شــنبه مورخ 1401/03/16  با مراجعه  به سامانه تدارکات 
الکترونيکــی دولت به نشــانیwww.setadiran.ir   و با پرداخت مبلغ 300،000 

)ســيصد هزار( ريال از طريق لينک مربوط در ســامانه فوق، اسناد ارزيابی کيفی را 
دريافت نمايند. 

کليه فرآينــد برگزاری مناقصه بجز تحويل پاکات الف مربوط به تضامين شــرکت در 
فرآينــد ارجاع کار در ســامانه مذکور انجام می پذيرد لذا لازم اســت مناقصه گران 
در صورت عدم عضويت قبلی در ســامانه فوق و دريافت گواهی امضای الکترونيکی 

،نسبت به اخذ آنها اقدام نمايند.
6-مهلت  و نحوه ارسال اسناد تکميل شده: حداکثرتا ساعت10:00 روزسه شنبه 

مورخ 1401/03/31 از طريق سامانه فوق
7-مــدت اعتبار ضمانت های شــرکت در فرآيند ارجاع کار ســه ماه می باشــد و به 

درخواست کارفرما به مدت سه ماه ديگر قابل تمديد می باشد .
پس از ارزيابي كيفي ، از مناقصه گران واجد شــرايط که حداقل امتياز لازم را کسب 

نموده باشندجهت دريافت اسناد مناقصه دعوت بعمل خواهدآمد .
شايان ذکراست دريافت اسناد صرفاً ميبايست ازطريق سامانه تدارکات الکترونيکي 
دولت) ستاد( صورت پذيرد.در صورت بروز هرگونه ابهام با شماره 1456 )پشتيباني 

سامانه ستاد( تماس حاصل نمائيد.  

 آگهي دعوت به تجديد ارزيابي کيفي
فراخوان عمومي مناقصه شماره 1401-45-1

اداره کل راه آهن هرمزگان

 نوبت اول

 شناسه آگهی:1323671

سفیر و نماینده دائم ایران در سازمان ملل با اشاره به آثار منازعات بر خاورمیانه گفت: 
منازعات و درگیرها اثرات مخربی بر منطقه خاورمیانه داشته است، جایی که قوانین بین 
المللی بشردوستانه به طور آشکار نقض می شود.  به گزارش ایسنا، مجید تخت روانچی 
در سخنرانی خود در نشست شورای امنیت با موضوع حمایت از غیرنظامیان در 

مخاصمات مسلحانه،  بااستناد به گزارش دبیر کل گفت در یمن، حملات علیه مدارس، 
بیمارستان ها، زیرساخت های مخابراتی، جاده ها، کارخانه ها، خانه ها و سایر اهداف 
غیرنظامی منجر به ناامنی غذایی حاد شده است که با افزایش ۸ درصدی تعداد افراد 

نیازمند، نسبت به اوایل سال ۲۰۲۱ وضعیت وخیم تر شده است. 

نماینده دائم ایران در سازمان ملل
کمک های بشردوستانه نباید تحت هیچ شرایطی سیاسی شود
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روز گذشته وزیر اقتصاد در مجلس حضور پیدا کرده 
بود و درباره مجوزهای صادر شده در یک ماه اخیر 
صحبت هایی انجام داد.ایران در امر سهولت کسب و 
کار رتبه ۱۲۷ جهان است،شاخص تسهیل گری و مجوز 
دهنده کسب و کارها در ایران قابل قبول نیست و قطعا 
ادامه این روند کارآفرینی واقتصاد کشور را تحت تاثیر 
قرار می دهد.تا کنون به دلایل مختلفی در مجوز 
وفعالیت کسب وکار ها محدودیت ایجاد شده است ،در 
خصوص مجوز و تسهیل کسب و کارها ایران از میان 
۱۹۰کشور رتبه ۱۷۸را کسب کرده است که امر نشان 
دهنده عملکرد ضعیف کشور درتسهیل مجوز وشروع 

فعالیت است.
شیما ربیعیان/فقط ۱۲کشور در جهان وجود دارد 
که وضعیت کسب وکار آنها بدتر از کشور ما است.تنها 
۶۳ کشور بعد از ایران قرار دارند و این امر نشان دهنده 
این که شاخص تسهیل گری ومجوز دهنده کسب 
وکارها در ایران مناسب وقابل قبول نیست.عملکرد 
ضعیف مجوز وتسهیل گری کسب وکار تاثیر به سزایی 
در برهم خوردن امنیت و افزایش هزینه و ریسک سرمایه 
گذاری دارد و این امر سبب می شود که فضای رقابتی 
بر کشور حاکم نباشد و به دلیل شرایط نامطلوب سرمایه 
گذاری شاهد خارج شدن سرمایه های داخلی از کشور 

هستیم .
   تهسیل در صدور مجور

حجت الاسلام و المسلمین علیرضا سلیمی عضو 
هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی در این خصوص 
درباره میزان موثر بودن تصویب قانون تسهیل صدور 
مجوزهای کسب و کار در راه از بین بردن امضاهای 
طلایی گفت: میزان موثر بودن تصویب قانون تسهیل 
صدور مجوزهای کسب و کار در از بین بردن موانع 
موجود در این مسیر به میزان اجرایی سازی آن بستگی 
دارد. حجت الاسلام و المسلمین علیرضا سلیمی در 
گفت گو با اقتصاد پویا گفت: ما در گذشته قانون رفع 
موانع تولید را نیز داشتیم که همانند همه قانون تسهیل 

صدور مجوز کسب و کار بود ولی موفقیت آمیز نبود.
 عضو هیأت رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: 
متاسفانه بسیاری از بخش های قوانین در کشور ما برای 
تصویر زمینه فرایند تولید روی زمین مانده است و من 
معتقدم که قبل از اینکه بخواهیم به برویم به سراغ 
قوانین جدید باید به سراغ اجرای قوانین روی زمین 

مانده خودمان برویم. 
سلیمی افزود: میزان موفقیت آمیز بودن قانون 
تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار به میزان اراده 
دولت برای اجرای آن و دیگری میزان نظارت بر نحوه 
اجرای آن بستگی دارد. این دو عامل می تواند این قانون 
را به عنوان یک ابزار برای چابک سازی در حوزه مجوز 

ها ایجاد کند.
سلیمی اضافه کرد: یکسان شدن فرآیند صدور 
مجوزهای کسب و کار نیز می تواند به تسهیل فرآیند 

اعطای مجوزها کمک کند.
   به یک تغییر ساختار جدید در نظام اداری 

خودمان نیازمندیم
محمد علی محسنی بند به عضو کمیسیون بهداشت 
و درمان مجلس شورای اسلامی درباره مشکلات موجود 
در مسیر تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار به اقتصاد 
پویا گفت: به طور کلی به یک تغییر ساختار جدید در 
نظام اداری خودمان نیازمندیم شاید یکی از علت هایی 
که سوای خروج نخبگان علمی باعث خروج نخبگان 

اقتصادی شده به خاطر این ساختار موجود است.
بندپی گفت: ما در کشور آنقدر ساختار را پیچیده و 
سخت می کنیم که باعث خسته شدن سرمایه گذار از 

گرفتن مجوز تولید می شود.
 این عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس 
شورای اسلامی در ادامه خاطرنشان کرد: ما برخلاف 

کشورهای توسعه یافته که مسیر صدور مجوزها را 
تسهیل کرده اند و تا توانسته اند مسیر صدور مجوزها را 

راحت کرده اند، کار می کنیم.
بندپی در ادامه اظهار کرد: کشورهای توسعه یافته 
در همه زمینه ها سعی کردند مسیر و فرایندها را کوتاه 
کنند ولی در کشور ما این وضعیت کاملاً برعکس است. 
در چین یا حتی سنگاپور کره جنوبی مالزی مسیر صدور 
مجوز و کوتاه شده و هماهنگی بین دستگاهی فراوان 
شده است  و در نتیجه هیچ سرمایه گذاری حاضر نیست 
از کشورش برود.  بندپی ادامه داد: علاوه بر این در این 
کشورها این مسیر باعث جذب سرمایه گذاران خارجی 
شده است. این کشورها کشورهایی مثل سوئد و 

انگلستان نیستند و کشورهای همانند ما هستند.
 وی در ادامه گفت: امیدواریم درراجرای قانون 
تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار و یکسان شدن 
سامانه صدور مجوزها موفق شویم. زیرا ما خیلی وقتها 
خیلی از موارد را روی کاغذ داریم ولی در اجرا ناموفق 
هستیم. عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس 
گفت: باید وزارت اقتصاد و دارایی صدور تاثیر مجوزهای 
کسب و کار را بررسی کنند که چقدر در جامعه اجرا شده 
است. اینکه سامانه الکترونیک صدور مجوزها را اجرا 
کنیم بعد از آن باید نظارت هم داشته باشیم و متوجه 
باشیم که این سامانه چقدر فرآیند صدور مجوزها 

تحصیل ایجاد کرده است.

   تاثیر قانون کسب و کارها در کاهش 
امضاهای طلایی 

عبدالناصر درخشان نماینده مردم ایرانشهر، سرباز، 
دلگان، فنوج ، لاشار، بنت، آشار و آهوران در مجلس هم 
در این باره درباره تاثیر الکترونیکی شدن صدور مجوزها 
گفت: دولت و مجلس برای ساماندهی فضای کسب و 
کار وظایفی بر عهده دارند باید در راستای این وظیفه 
این فضا را به گونه ای تسهیل کنند که در راستای 
دسترسی عادلانه همه مردم به فضای کسب و کار باشد.

درخشان در ادامه گفت: طرح تاثیر قانون تسهیل 
صدور مجوزهای کسب و کار می تواند نقش عمده ای 
در کاهش رانت و امضاهای طلایی در مسیر صدور 

مجوزهای کسب و کار باشد.
 این نماینده مجلس یازدهم ادامه داد: ما اگر میزان 
سهولت در گرفتن مجوز را در کشور خودمان با سایر 
کشورها مقایسه کنیم متوجه تفاوت معناداری بین خود 
و سایر کشورها می شویم. در کشور ما گرفتن مجوز 
کسب و کار ماه ها و سال ها طول می کشد و متقاضیان 
در گرفتن مجوز ناتوان عاجز و حتی درمانده می شوند و 
حتی فراموش می کنند به دنبال گرفتن مجوز بوده اند.

 نماینده مردم ایرانشهر، سرباز، دلگان، فنوج ، لاشار، 
بنت، آشار و آهوران در مجلس گفت: کشورهای 
همسایه ما همین مجوزها را ۲۴ ساعت صادر می کنند 
و این مسئله می تواند خیلی از موضوعات را تسهیل کند 
و به این وسیله فرآیندها و بروکراسی اداری شکسته 
خواهد شد و یک تحول نسبی در فضای کسب و کار 

ایجاد خواهد شد.
  این نماینده مجلس یازدهم گفت: یکسان شدن و 
ایجاد پنجره واحد صدور مجوزهای کسب و کار می تواند 
استعلام ها را اینترنتی و فرایند اخذ امضاهای لازم را 
فوق العاده کوتاه کند. زیرا در مسیر سنتی یک فرد باید 
ارگان های زیادی را طی کند تا چندین امضا بگیرد و 
خود به خود چندین روز و چندین هفته باید در 
سازمان های مختلفی رفت آمد کند تا بتوانند مجوزها 

را اخذ کند.
 نماینده مردم ایرانشهر، سرباز، دلگان، فنوج ، لاشار، 
بنت، آشار و آهوران در مجلس اظهار کرد: اگر این سامانه 
صدور مجوزها شکل بگیرد و همه موضوعات در یک 
سامانه شکل بگیرد می توانیم تسهیل صدور مجوزها را 

خود به خود مرتفع کنیم.

رهبر انقلاب:
مجازات عبرت آموز 

مقصران حادثه آبادان بر 
عهده همه ما مسئولان 

کشور است
ریزش  حادثه  پیامی  در  انقلاب  رهبر 

ساختمان متروپل آبادان را تسلیت گفتند.
متن پیام آیت الله خامنه ای به این شرح است:
حادثه تاسف بار آبادان علاوه بر نیاز به سرعت 
عمل و استفاده از ظرفیت ها برای کاستن از 
تلفات که در درجه اول اهمیت است، وظیفه 
پیگرد مقصران حادثه و مجازات عبرت آموز آنان 
با همکاری قوه قضاییه و نیز تلاش گسترده برای 
جلوگیری از تکرار آن در همه نقاط کشور بر 

عهده همه ما مسئولان کشور است.
لازم می دانم با تشکر از فعالیت چند روزه 
مسئولان دولت پیگیری و جدیت کامل در این 

مورد را مطالبه نماییم.
به مصیبت دیدگان حادثه تسلیت عرض 
می کنم و برای آنان صبر و اجر مسئلت می کنم.

سید علی خامنه ای

وزیر جهادکشاورزی:
تهران بالاترین مصرف 

مواد غذایی را دارد
سیدجواد ساداتی نژاد گفت: تهران بالاترین 
مصرف مواد غذایی را دارد که باید حمایت ویژه 
از تولید موادی نظیر گوشت مرغ داشته باشیم.

وزیر جهادکشاورزی در جلسه شورای اداری 
استان تهران که با حضور رئیس جمهور برگزار 
شد گفت: تهران بالاترین مصرف مواد غذایی 
دارد که باید حمایت ویژه از تولید موادی نظیر 

گوشت مرغ داشته باشیم. 
بر اساس آمار سازمان جهاد کشاورزی استان 
تهران، سه هزار و ۲۰۰ واحد تولید گوشت 
پرواری در استان تهران وجود دارد که سالانه ۳۷ 
هزار تن گوشت قرمز تولید می کنند و کمبود 
گوشت قرمز مورد نیاز شهروندان این استان از 

استان های همجوار تامین می شود.
میزان نیاز روزانه استان تهران به گوشت مرغ 
یک هزار و ۲۰۰ تا یک هزار و ۴۰۰ تن است که 

روزانه ۴۰ تن آن در استان تولید می شود.
مصرف بالای مواد غذایی در تهران در 
حالیست که بر اساس آخرین آمار معاونت 
برنامه ریزی سازمان پسماند »در ۶ ماهه اول 
سال ۱۴۰۰ به طور میانگین روزانه پنج هزار و 
۳۱۷ تن پسماند تر در تهران جمع شده است.«
به گفته امیر جعفری رییس این معاونت 
میزان زباله های جمع آوری شده در سال قبل 
روزی ۳۰۰ تن و در سال قبل تر روزانه فراتر از 

۴۰۰ تن بیشتر بوده است.

سخنگوی سازمان انرژی اتمی خبرداد:
ایران در حال مذاکره با 
روسیه برای توسعه فاز 

2 و 3 نیروگاه بوشهر
بهروز کمالوندی گفت: با همکاری ایران و 
روسیه در ساخت نیروگاه هسته ای، یک نیروگاه 

تاسیس و دو نیروگاه در حال ساخت است.
سخنگوی سازمان انرژی اتمی در حاشیه 
نشست مشترک »جواد اوجی« وزیر نفت 
ایران و »الکساندر نواک« معاون نخست وزیر 
فدراسیون روسیه با اشاره به اینکه روابط ایران 
به  محدود  هسته ای  حوزه  در  روسیه  و 
نیروگاهی نیست و مسائلی چون سوخت 
نیروگاه هسته ای، رادیو ایزوتوپ ها، ایزوتوپ 
های پایدار و مسئله گداخت را هم شامل 
می شود گفت: ما با روسیه در مورد توسعه فاز 
۲ و ۳ نیروگاه اتمی بوشهر در حال مذاکره 

هستیم.
به گفته بهروز کمالوندی  این موارد پروژه های 
بزرگی هستند به سرمایه گذاری زیادی نیاز 
دارند. از همین رو، باید موضوعات مالی را در نظر 
داشته باشیم و در همین راستا با روسیه مذاکره 

می کنیم.
پیش از این  رئیس وقت سازمان انرژی اتمی 
تامین منابع مالی را عامل کند شدن روند ساخت 
و تکمیل نیروگاه های دو و سه بوشهر دانسته بود.

علی اکبر صالحی در این باره گفته بود تا 
حدودی در پرداخت اقساط خود به روس ها به 
دلیل مسائل اقتصادی و تحریم ها دچار مشکل 
شده ایم و نتوانسته ایم به موقع مبالغ را پرداخت 
کنیم و این موضوع موجب کند شدن، روند 

تکمیل و ساخت نیروگاه ها شده است.
طبق اعلام سازمان انرژی اتمی هر کدام از 
نیروگاه های فاز ۲ و ۳ هزار مگاوات برق تولید 
خواهند کرد، البته اکنون سه سال از زمان آغاز 
ساخت این دو نیروگاه می گذرد و برای تکمیل 

به ۵ سال دیگر زمان نیاز است.
طرح تکمیل و راه اندازی فاز ۲ و ۳ نیروگاه 
بوشهر، سال ۱۳۹۵ به تصویب رسید و دولت 
وقت تابستان سال ۹۸ از شروع عملیات اجرایی 

فاز دوم خبر داد.
شرکت روس اتم در ده سال گذشته پیمانکار 

اصلی نیروگاه اتمی بوشهر بوده است .

دریچه

روزنامه مملکت در گفت و گو با نمایندگان مجلس بررسی کرد: 

طلایی  امضاهای  حذف 

امیرعبداللهیان گفت: بازگشت به توافق هسته ای با بازگشت ما به فعالیت 
های اقتصادی بین المللی مرتبط است.

وزیر خارجه کشورمان در نشست داوس با بیان اینکه برای دستیابی به 
توافق هسته ای قوی و پایدار جدی هستیم و درهای دیپلماسی را باز نگه 
می داریم گفت: اخیراً ابتکار جدیدی برای احیای توافق هسته ای مطرح 
کرده ایم و بایدن باید سیاست فشار حداکثری را متوقف کند چراکه برنامه 

هسته ای ما صلح آمیز است.
حسین امیرعبداللهیان همچنین گفت که بازگشت به توافق هسته ای 
۲۰۱۵ با بازگشت ما به فعالیت های اقتصادی بین المللی مرتبط است و 
هنوز به جایی نرسیده ایم که بتوانیم به طرف آمریکایی اعتماد کنیم و 
متقاعد نشده ایم که رفتارش تغییر کرده است.؛ تفاوت دولت بایدن و ترامپ 

باید نشان داده شود اما سیاست فشار حداکثری همچنان وجود دارد.
حالا پس از گذشت هفت دور از مذاکرات لغو تحریم ها، دور هشتم 

گفتگو ها از بیست اسفند تاکنون نزدیک به سه ماهی می شود که مذاکرات 
لغو تحریم ها به میزبانی اتریش بر سر برخی مسائل باقی مانده تا اطلاع 

ثانوی متوقف شده است.

درحالی که طرف های مذاکرات عنوان می کنند متن توافق آماده شده 
و امضای آن منتظر تصمیم سیاسی طرف ایرانی و آمریکایی است به گفته 
مسئولین مرتبط با پرونده مذاکرات کشورمان و کشور های ۱+۴، اعلام 
توافق تنها منوط به اخذ تضمین های لازم از آمریکا در جهت انتفاع اقتصادی 
مردم ایران است.  اخیرا استفنی القاق رییس هیات انگلیس در مذاکرات 
وین بر اهمیت جمع بندی سریع تر گفت وگوهایی که با محور رفع تحریم ها 
جریان دارد، تاکید کرده و با انتشار پیامی در توئیتر اعلام کرده که با “ فیلیپه 
اره را” مذاکره کننده ارشد فرانسه درباره ایران و برجام دیدار و گفت وگو کرده 
است. وی مدعی شد ، پیش نویس توافقی که مارس گذشته در وین حاصل 

شد »اکنون می تواند امضاء شود«
از سویی دیگر نماینده ویژه آمریکا در امور ایران در نشست دیروز استماع 
کمیته روابط خارجی مجلس سنای این کشور به شکست سیاست فشار 

حداکثری ترامپ علیه ایران اذعان کرد.

وزیر خارجه در نشست داووس:

تفاوت دولت ترامپ و بایدن نشان داده شود

سیاسی

رئیس جمهور:

حجت الاسلام رئیسی در جلسه فوق العاده بررسی 
گزارش های هیات های اعزامی و پیگیری و نظارت 
حادثه متروپل آبادان ۴ دستور صادر کردند. در این 
نمایندگان  و  جمهور  رئیس  اول  معاون  جلسه 
دستگاه های مختلف خدمات رسان در حادثه اخیر 
آبادان حضور داشتند. در ابتدای این جلسه پیام رهبر 
انقلاب مشتمل برتسلیت به مردم داغدار آبادان و نیز 
دستور خطاب به مسئولان برای رسیدگی به ابعاد 
مختلف این حادثه و جلوگیری از تکرار حوادث مشابه 
از سوی حجت الاسلام رئیسی قرائت شد. در ادامه 
محمد مخبر گزارش هیات اعزامی به آبادان را ارائه و 
نمایندگان دستگاههای حاضر نیز گزارش اقدامات خود 
را بیان کردند   رئیس جمهور پس از اطلاع از آخرین 
گزارش های آواربرداری و امدادرسانی با تسلیت مجدد 
به خانواده جانباختگان حادثه و مردم آبادان بر ضرورت 
بسیج همه امکانات برای امداد و نجات آسیب دیدگان 
و مفقودان تاکید کرد و گفت: دولت تمام امکانات وهمت 
خود را بکارگرفته تا به نحو فوری و کامل به آسیب 
دیدگان کمک شود و عملیات نجات نیز تا زمان ممکن 

ادامه خواهد یافت. حجت الاسلام رئیسی تأکید کرد: 
همه باید هوشیاری خود را حفظ کنند تا در جریان 
امدادرسانی، حادثه غیرمترقبه ای برای مردم و امداد 
رسانان اتفاق نیفتد. رئیس جمهور در جهت اجرای 
منویات مقام معظم رهبری، ضمن تقدیر از حضور 
میدانی وزیر کشور و همه دستگاههای امداد رسان و 
تشکر از رسانه ملی خاطرنشان کرد: رسانه ملی و تمام 
افراد و رسانه های دلسوز کشور، کمک کنند تا مردم در 
جریان اخبار صحیح و دقیق این تلاشها قرار گیرند. 
حجت الاسلام رئیسی در دومین بخش از دستورات 
خود بر شناسایی و پیگیری مقصرین و قاصرین این 
حادثه تاکید کرد و گفت: با هر فرد در هر رده ای که در 
این حادثه مرتکب تخلف یا ترک فعل شده باید به شدت 
به  برخورد شود. سومین دستور رئیس جمهور 
دستگاههای مجری و ناظر در فرآیند ساخت و ساز بود 
که تاکید کرد: نباید هیچ ساختمانی بدون رعایت اصول، 
ضوابط و استاندارهای مهندسی ساخته شود و باید از 
ادامه فعالیت و ساخت و ساز ساختمان های با سازه های 

نا ایمن جلوگیری گردد.

با مقصران حادثه آبادان به شدت برخورد شود
علی شمخانی در دیدار با دبیر شورای عالی امنیت ملی تاجیکستان:

توسعه  ملی،  امنیت  عالی  شورای  دبیر 
همکاری های منطقه ای را بهترین راه برون رفت از 
بحران های موجود دانست. دریابان علی شمخانی در 
دیدار با نصرالله محمود زاده دبیر شورای امنیت ملی 
جمهوری تاجیکستان با اشاره به مزیت های ترانزیتی 
ایران و امکانات بندری در چابهار آمادگی کشورمان 
برای اتصال تاجیکستان به آب های جنوبی خلیج 
فارس را اعلام کرد. نصرالله محمود زاده دبیر شورای 
امنیت ملی جمهوری تاجیکستان نیز در این دیدار با 
اشاره به اشتراکات تمدنی و ریشه های عمیق فرهنگی 
و زبانی دو کشور اظهار داشت: رهبران دو کشور با اراده 
مستحکم در مسیر ایجاد فصل جدید در روابط 
دوجانبه گام های مستحکمی را برداشته اند که 
مسئولیت ما برای شتاب دادن به روابط را مضاعف 
کرده است. تاجیکستان سال هاست که خواستار 
استفاده از بندر چابهار برای ارتباط با بازارهای خارجی 
است و با مسدود شدن راه نقل و انتقالات این کشور 
از طریق ترکمنستان و همچنین به صرفه و امن نبودن 
مسیرهای دیگر همچون افغانستان، نیاز دوشنبه به 

تردد از طریق بندر چابهار بیش از پیش افزایش یافته 
است. به همین جهت تاجیکستان دست کم طی دو 
دهه گذشته همواره سعی بر برقراری ارتباط حسنه 
با کشورهای جنوبی خود داشته تا از این طریق بتواند 
با هزینه کمتری به آب های آزاد دست یافته و ضمن 
تامین و واردات کالای مورد نیاز، صادرات مواد خام و 
معدنی خود به بازارهای جهانی را هم تسهیل کند. 
محمودزاده همچنین گفت که سفر سرلشکر باقری 
رئیس ستادکل نیروهای مسلح ایران به تاجیکستان 
فصل جدیدی در روابط دفاعی دو کشور  ایجاد کرد 
و آمادگی داریم تا توافقات حاصل شده را به سرعت 
اجرایی کنیم. گفتنی است، چندی پیش کارخانه 
تولید پهپاد ابابیل ۲ با همت و تلاش متخصصان 
صنایع دفاعی وزارت دفاع و پشتیبانی نیرو های مسلح 
جمهوری اسلامی ایران با حضور سرلشکر باقری و 
شیرعلی میرزا وزیر دفاع و جمعی از فرماندهان 
عالی رتبه کشور تاجیکستان در دوشنبه پایتخت این 
کشور افتتاح شد که اولین کارخانه تولید پهپاد ایرانی 

در کشوری خارجی است.

ایران آماده اتصال تاجیکستان به بندر چابهار

معاون پارلمانی رئیس جمهور حمایت و پشتیبانی مجلس از رویکرد دولت را موجب دلگرمی 
و تلاش بیشتر در گره گشایی از مشکلات و تحقق مطالبات مردمی نمایندگان دانست.

به گزارش ایرنا، »سید محمد حسینی« در پی قرائت بیانیه حمایتی نمایندگان مجلس 
نوشت: حسن ظن و اظهار لطف و محبت یکایک شما عزیزان نسبت به برادری که همواره و در 
هر سنگری سعی کرده در خدمت مردم و نظام اسلامی باشد، موجب قدردانی و سپاس فراوان 
است. بی تردید در پرتو مجاهدت، فداکاری، از خودگذشتگی و نیز همراهی، همدلی و تعامل 
سازنده قوا، تحت زعامت رهبر فرزانه انقلاب می توان در مسیر تعالی و پیشرفت کشور و 
خدمتگزاری به مردم گام برداشت.  تشکر و تقدیر وکلای ملت را مایه دلگرمی و تلاش بیشتر 

همکاران در گره گشایی از مشکلات و تحقق مطالباتی می دانم. 

سیدمحسن دهنوی عضو هیات رییسه مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی روز یکشنبه 
)یکم خرداد ماه( بیانیه ای با امضای ۲۶۰ نفر از نمایندگان خطاب به رییس جمهور در مورد 
تعامل بین دولت و مجلس و عملکرد معاونت پارلمانی رئیس جمهور را قرائت کرد. در بخشی 
از این بیانیه آمده است: تفاهم و تعامل سازنده بین دولت مردمی و مجلس شورای اسلامی 
هماهنگی و افزایش کارآمدی مجموعه دستگاه های اجرایی، پاسخگویی به مطالبات مردم 
شریف و ارتقاء سرمایه اجتماعی و تحکیم پایه های نظام جمهوری اسلامی است. بر خود لازم 
می دانیم از زحمات و تلاش های بی وقفه برادر جهادی، مومن، پاکدست، فسادستیز و انقلابی 
جناب آقای سید محمد حسینی قدردانی کرده و تعامل سازنده و ضابطه مند و فعالیت های بی 
شائبه ایشان و همکارانشان در جهت ایجاد تفاهم و همکاری بین دولت و مجلس را ارج می نهیم.

معاون پارلمانی رئیس جمهور: حمایت مجلس موجب دلگرمی و تلاش بیشتر دولت است

ادامه یادداشت

ادامه از صفحه 1

  نکتۀ اول: گیرم که مقاله نوشتن و چاپ 
آن در مجلات بین المللی، امری مذموم باشد؛ 
پس چرا دائماً به رتبۀ علمی کشور و صعود آن 
در جهان، استناد کرده و به آن می بالید، در 
حالی که تنها شاخص تان همین تعداد 
مقالات بین المللی است؟ فراموش نکرده ایم 
که سال ۹۳، وزیر علوم، استیضاح و برکنار 
شد به این بهانه که در دورۀ مسؤولیت چند 
ماهۀ وی، رشد مقالات ISI کشور کم شده 

است!
  نکتۀ دوم: آیا ضرورت کاربردی بودن 
تحقیقات، فقط در مواجهه با دانشگاهیان 
مطرح است و یا جرأت دارید در مواجهه با 
پژوهش های حوزوی نیز همین را بگویید که 
چرا نتوانسته اند مشکلات کشور و مردم را 

حل کنند؟
  نکتۀ سوم: علاوه بر مدیران، اخیراً برخی 
از استادان دانشگاه هم این ادعا را تکرار 
می کنند. اما اگر به کارنامۀ آنان دقت شود، 
همان دسته اعضای هیأت علمی  هستند که 
به علت اشتغال به برج سازی و کار اجرایی و 
امورات فرهنگی یا هر دلیل دیگری، موفق به 
انتشار مقالات بین المللی نمی شوند و ارتقای 

دانشگاهی آنان در معرض خطر است.
  نکتۀ چهارم: در بین کشورهای پیشرفتۀ 
دنیا )که مشکلات شان بیشتر از ما حل شده 
است( یک کشور را نشان بدهید که در آن، 
مهم ترین شاخص ارزیابی استادان دانشگاه، 
تعداد مقالات آن ها در مجلات درجه اول دنیا 

نباشد!
  نکتۀ پنجم و از همه مهم تر: اگر کار استاد 
دانشگاه حل مشکل کشور است، پس وظیفۀ 
مدیرانی که حقوق و امکانات بسیار بیشتری 
از بیت المال می گیرند چیست؟ مگر آن ها را 
استخدام  کشور  مشکلات  حل  بابت 
نکرده ایم؟ اصلاً از استاد و محقق دانشگاهی، 

چه انتظاری جز تبیین مشکلات هست؟
   سال هاست هزاران مقالۀ علمی نوشتند 
و ثابت شد اضافه برداشت فعلی آب )که دائماً 
هم رو به تزاید است( موجب خالی شدن 
مخازن چند میلیون ساله و فرونشست زمین 
و از بین رفتن تمدن در فلات ایران می شود. 
آیا استادان دانشگاه باید بروند و چاه های 

غیرمجاز را پلمب کنند یا مدیران اجرایی؟
  همۀ استادان اقتصاد کشور، گفتند و 
نوشتند “کسری بودجه دولت موجب تورم 
است”. آیا دولت ها به آن عمل کردند؟ چه 

توقع دیگری از دانشگاهیان دارید؟
  در همین ماجرای “متروپل”، آیا ایراد از 
این بوده که دانشگاه های ما نمی توانند بتون 
خوبی ابداع کنند یا از این بوده که تعدادی 
مدیر فاسد با زد و بند، مجوزهای غیرقانونی 

صادر کرده اند؟
  معضلات کشور، از جنس “ندانستن” 
نیستند که توسط عالمان و دانشمندان حل 
شوند؛ بلکه از جنس “خود را به نفهمیدن 
زدن” اند  و باید جور دیگری با آن ها برخورد 

کرد.

ادامه سرمقاله
ادامه از صفحه 1

 »جوانی جمعیت«خلاصه شده ،نشان 
دهنده بیراهه ای است که مسوولان با جدیت 

تمام در آن گام نهاده اند.
اگر پرونده تحریم ها و انرژی هسته ای را 
از ابعاد مختلف بررسی کنیم رابطه مستقیمی 
بین تحریم ها و کاهش میل به ازدواج و فرزند 

آوری می توان یافت.
کاهش میزان فرزندآوری به عنوان یک 
الگوی غالب در کشور در شرایطی شکل 
سنجی های  نگرش  مجموعه  که  گرفت 
مطلوبیت  افزایش  دهنده  نشان  گذشته 

فرزندآوری طی دهه ۹۰ داشت. 
براساس نتایج “پیمایش ملی خانواده” در 
سال ۱۳۹۶ بیش از ۶۰٪ جامعه نمونه بر 
مطلوبیت سه فرزند و بیشتر تاکید داشتند. 

نتایج مذکور در حالی است که “پیمایش 
بررسی نگرش ها و رفتارهای اجتماعی و 
فرهنگی در ایران”  در ۱۳۷۵ تنها ۱۵٪ جامعه 

به سه فرزندی و بیشتر از آن تمایل داشتند.
بسیاری از دانشمندان و محققین جامعه 
شناسی کشورمان معتقدند کاهش تمایل به 
ازدواج و فرزند آوری به شدت متاثر از کاهش 
امید به آینده و شرایط متلاطم اقتصادی است 
شرایط رکود تورمی مزمن و ساختاری که با 
افزایش موارد و میزان پرداخت امدادی دولت 
به آحاد مردم هم اثبات و عملاً قادر به اصلاح 
، بازسازی و بازگشت نیست اقتصادی به شدت 
درهم پیچیده ، بغرنج و مبتلا به انواع فساد 
ساختاری که بدون بازگشت عالمانه و معقول 
به قوانین و قواعد اقتصادی هرگز علاج نخواهد 

شد.
در پایان این مقاله سهم کاسبان تحریم و 
کسانی که تحریم ها را برگ کاغذ های بی 
ارزش می دانستند را در از بین بردن امید 
جوانان به آینده و ازدواج و فرزند آوری را نباید 

نادیده بگیریم.
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یک عضو کمیسیون عمران معتقد است که، در 
سخنان مقام معظم رهبری این نکته عنوان شده که 
دقت شود تا شرکت هایی که دانش بنیان واقعی هستند 
از امتیازات و ظرفیت های موجود استفاده کنند اما 
متاسفانه عده ای از شرایط موجود سوء استفاده و به اسم 
دانش بنیان اقدام به اخذ وام های کلان کرده و حق 
دانش بنیان های واقعی که می تواند به صنعت کشور 

کمک کنند، تضییع می شود. 
علیرضا پاک فطرت در ادامه به  روزنامه مملکت گفت: 
جهان کنونی راه خود را یافته است اما در خصوص ایران 
این سوال اساسی قابل طرح است که ما چرا باید راهی 
را بقیه خیلی پیشتر رفته اند را از ابتدا شروع کنیم؟ اگر 
به دنبال رونق و قوی شدن شرکت های دانش بنیان 
هستیم  باید به اصل آنها، یعنی نخبه ها و نیروی انسانی 
باسواد آن توجه کنیم؛ با تقویت و ارائه ی امتیاز به شرکت 
های خصوصی آنها را شناسایی و بورسیه ی کنیم و در 
عین حال نخبه ها و رتبه های برتر را برای ماندن در 
کشور و تحقیق و کمک به توسعه کشور تشویق کنیم، 
یعنی با حقوق مناسب و ایجاد رفاه و آسایش از مهاجرت 

این نخبگان جلوگیری کنیم.
این نماینده مجلس در ادامه اظهار داشت: وقتی یک 
ارگان یا شرکت قوی از دانش بنیان ها حمایت کند، 
تولید،اختراع و تبدیل علم به ثروت سرعت می گیرد اما 
متاسفانه امروزه یکی از مشکلات دانش بنیان ها عدم 
حمایت و توجه شرکت های بزرگ، مسئولین کشور 

من جمله خود بنده به نخبگان و رتبه های برتر است و 
همین موضوع مانعی بر راه آن هاست.

در  همچنین  مجلس  عمران  کمیسیون  عضو 
خصوص مشکلات شرکت های دانش بنیان برای تامین 
مالی و دریافت تسهیلات بانکی نیز بیان کرد: متاسفانه 

بانک های ما به هیچ چیزجز خودشان فکر نمی 
کنند،بانکی که به منافع ملت و مردمش فکر نمی کند 
همانند تانکی است که از روی سرمایه گذاران، شرکت 
های دانش بنیان ها و نخبه ها عبور می کند و آن ها را 
له می کند، سود های کلان وام های بانکی و عدم توانایی 

بازپرداخت آن ها سبب ایجاد اخلال در کار دانش بنیان 
ها می شود

پاک فطرت در ادامه افزود: باید دولت بانکی را 
مشخص کند که تسهیلاتی بدون سود )البته تاکید می 
کنم در صورت دانش بنیان واقعی بودن شرکت( در 

اختیار دانش بنیان ها قرار دهد و اجازه داده شود تا تولید 
به مقدار انبوه برسد و سپس پرداخت قسط ها شروع 

شود.
این نماینده مجلس افزود: در خصوص برخی 
معافیت های مالیاتی باید مجلس اجازه چنین برنامه ای 
را بدهد، چرا که اگر قرار باشد دولت این روند را اجرا کند 
قطعا با فرار مالیاتی جدید روبرو خواهیم شد. به طوری 
کلی در قانون مالیات استثنا نداریم مگر با تشخیص 
مجلس.همه باید مالیات پرداخت کنند. شاید در مجلس 
این مساله یعنی برخی معافیت های مالیاتی برای دانش 
بنیان ها مطرح شود اما شک دارم که رای بیاورد و یا 
اتفاقی در این خصوص بیفتد. مگر مانند شهرک های 
صنعتی که تولید کنندگان به مدت ۵ یا ۱۰ سال از 
مالیات معاف هستند در این شرایط اگر دولت لایحه ای 

ارائه دهد مجلس بررسی می کند.
پاک فطرت در پایان با گلایه از حضور دلال های در 
صنعت کشور نیز بیان کرد: متاسفانه در کشور ما به دلال 
ها بیشتر از تولید کنندگان بها داده می شود، به عنوان 
مثال شما بازار اهن را ببینید،کارخانه های تولید آهن 
حتی سوختشان را نیز با یارانه می گیرند اما به دلیل 
همین واسطه ها قیمت آهن در بازار دوبرابر قیمت 
کارخانه است. حال این دلال ها چه کسانی هستند، 
افرادی که به برخی منابع وصل هستند و بدون اینکه 
برای مردم عایدی داشته باشند پول کلان از این دلالی 

به جیب می زنند.

سخنگوی گمرک:
سامانه گمرک آماده تغییر 

مبنای محاسبه ارزش 
گمرکی نیست

سخنگوی گمرک گفت: تغییرات سامانه ای 
جهت تغییر مبنای محاسبه حقوق ورودی در 
حال انجام است؛ بنابراین تغییرات از هفته آینده 

اعمال می شود.
لطیفی گفت: براساس نظر بانک مرکزی، 
بخشنامه تغییر مبنای محاسبه ارزش گمرکی 
صادر شده، اما تغییرات سامانه ای هنوز در حال 
انجام است؛ بنابراین، تغییر مبنای محاسبه 
ارزش گمرکی از شنبه یا یکشنبه هفته بعد با 
اعمال  بانک مرکزی  از سوی  روزانه  اعلام 

می شود.
سوم خرداد، آقای علی وکیلی مدیرکل دفتر 
واردات گمرک ایران در نامه ای به ناظران و 
مدیران کل گمرکات اجرایی سراسر کشور اعلام 
کرد که مبنای محاسبه ارزش گمرکی از ۴۲۰۰ 
تومان به ETS )میانگین نرخ نیمایی و بازار آزاد( 

تغییر خواهد کرد.

حذف سمند و تیبا از 
فهرست تمدید اعتبار 
سازمان ملی استاندارد

سازمان ملی استاندارد ایران از تمدید اعتبار 
خودروهای سمند، تیبا صندوق دار و تیبا ۲ 

خودداری کرد.
سازمان ملی استاندارد ایران از تمدید اعتبار 
خودروهای سمند، تیبا صندوق دار و تیبا ۲ 

خودداری کرد.
به گزارش ایلنا، مصطفی آجرلو، مدیرکل 
روابط عمومی سازمان ملی استاندارد ایران در 
توئیتی نوشت: سازمان ملی استاندارد ایران از 
تمدید اعتبار خودروهای سمند، تیبا صندوق دار 
و تیبا ۲ خودداری کرد. سه خودرو یاد شده به 
علت عیوب پرتکرار ایمنی عملکرد، از سوی دفتر 
تخصصی صنایع فلزی سازمان ملی استاندارد 

ایران از فهرست تمدید اعتبار حذف شد.

ضرورت افزایش 
نقش آفرینی اقتصادایران 

در حوزه های منطقه ای
وزیر امور اقتصادی و دارایی در جریان سفر 
به شهرستان قدس از مصلای این شهرستان 
بازدید کرد و در جریان عملیات عمرانی و فعالیت 

های فرهنگی و اجتماعی آن قرار گرفت.
خبرگزاری میزان –سید احسان خاندوزی 
در جریان بیست و دومین سفر استانی رئیس 
جمهوری به استان تهران به عنوان نماینده ویژه 
رئیس جمهور، در سفر به شهرستان قدس از 

مصلای این شهرستان بازدید کرد.
بر اساس این گزارش, تکمیل عملیات 
اجرایی مصلی به گفته مسئولان شهرستان 
قدس, به بیش از ۵۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز 

دارد.
نماینده ویژه رئیس جمهوری در ادامه این 
بازدید از کارگاه مهارت آموزی و اشتغالزایی 
امداد,  کمیته  پوشش  تحت  های  خانواده 
بهزیستی و زنان سرپرست خانوار که در مصلای 
این شهرستان راه اندازی  شده است، بازدید کرد.

طبق برنامه ریزی انجام شده. قرار است در  
بخشی از این مصلی, با استفاده از تسهیلات 
اشتغالزایی تبصره ۱۸، کارگاه های تولیدی 
کوچک فرش و مشاغل خانگی راه اندازی شود.

تأمین اعتبار مورد نیاز از محل این تبصره از 
جمله مطالبات مسئولان شهرستان قدس از 

وزیر امور اقتصادی و دارایی بود.

تغییر قیمت شوینده ها 
منوط به مجوز ستاد 

تنظیم بازار است
هرگونه افزایش قیمت مواد شوینده بدون 
تأیید و مجوز سازمان حمایت مصرف کنندگان 
و تولیدکنندگان و مصوبه ستاد تنظیم بازار، 

غیرقانونی است.
خبرگزاری میزان بر این اساس هر واحد که 
معتقد است به علت افزایش قیمت مواد اولیه، 
افزایش هزینه داشته است و سود کافی برای 
ادامه تولید ندارد، از طریق مجرای قانونی 
ذی ربط مستندات لازم شامل صورت های مالی، 
عوامل هزینه ای و افزایش قیمت مواد اولیه 
موردنیاز را ارائه کند تا موردبررسی و ارزیابی قرار 
گیرد و اگر تشخیص داده شود این افزایش قیمت 
معقول است در ستاد تنظیم بازار مصوب و 
اجرایی خواهد شد؛ اما هیچ افزایش قیمتی بدون 
تأیید سازمان حمایت و مصوبه ستاد تنظیم بازار، 
قابل اجرا نیست و به طور حتم با آن برخورد 
می شود. اخبار منتشرشده در خصوص موافقت 
سازمان حمایت با افزایش قیمت مواد شوینده 
نادرست بوده و هنوز تصمیمی در این خصوص 
گرفته نشده و افزایش قیمت ها تخلف صنفی 

است.

خبـــر

عضو کمیسیون عمران مجلس در گفت و گو با روزنامه مملکت بررسی کرد: 

دلال ها نفس صنعت را بریده اند

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام، وظیفه روابط عمومی را انتقال 
سخنان مردم به دستگاه های متبوع دانست و گفت: روابط عمومی ها 

باید مجموعه دستگاه را زنده، سرحال و پویا نگه دارند.
به گزارش مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی، »علی آقامحمدی« در همایش جهادگران امیدآفرین 
وزارت مردم با تبریک سالروز حماسه سوم خرداد و گرامیداشت یاد و 
خاطره شهید مدافع حرم شهید »حسن صیادخدایی« گفت: رسالت 
جمهوری اسلامی و یک حکومت اسلامی، برقراری عدالت در جامعه 
است. وی با بیان اینکه جامعه ای که در آن فاصله ها مناسب نیست، 
عدالت و مساوات وجود ندارد، ادامه داد: حکومت اسلامی باید به کسانی 
که مستعد هستند و توان لازم را برای انجام امور دارند، رسیدگی و 

زمینه رشد و پیشرفت آنها را مهیا کند.
وی با بیان اینکه در ایران یک میلیون و هشتصد هزار نفر غیرقابل 
توانمندسازی هستند، ادامه داد: لیست این افراد با کد ملی مشخص 

شده است و بنابراین باید به این افراد کمک رسانی شود.
آقامحمدی خاطرنشان کرد: قرار نیست که ما جای آنها بنشینیم 
و تصمیم گیری کنیم و اولین مسئله ای که باید روابط عمومی ها بر آن 
تمرکز کنند این است که مردم چه می خواهند و اولویت ها را درست 
تشخیص دهند تا مطابق نظر آنها کار شود که همین موضوع باعث 
رشد جامعه نیز خواهد شد. وی با اشاره به اینکه ۱۹ میلیون و ۴۰۰ 
هزار نفر در ۲ هزار و ۲۰ محله کشور در بافت فرسوده و حاشیه نشین 

زندگی می کنند، خاطرنشان کرد: در ۱۳ هزار و ۹۰۰ روستا از ۳۹ هزار 
و ۹۰۰ روستای کشور افرادی زندگی می کنند که باید به آنها رسیدگی 
شود و شرایط آن ها به شکل نیست که بتوانند با جامعه رقابت داشته 
باشند. نماینده ادوار مجلس شورای اسلامی به ۵ نکته اساسی از وظایف 
حکومت اشاره کرد و ادامه داد: مسکن، اشتغال، خوراک، بهداشت و 
آموزش مواردی است که حکومت مکلف به ارائه خدمت به جامعه 
است. عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام خاطرنشان کرد: وقتی 
راجع به مسکن صحبت می کنیم یعنی ۳۰ درصد حقوق و درآمد افراد 

شاغل در جامعه که در این بخش هزینه می شود.
وی افزود: باید مسکنی را برای افراد جامعه بنا گذاریم که ناظر بر 

رفع نیاز اقشار مختلف جامعه باشد.
وی گفت: متأسفانه در مسکن مهر بسیاری از افراد ضعیف جامعه 
مورد پوشش قرار نگرفتند، به علت اینکه این سه موضوع یعنی اطلاعات 
کد ملی، کد پستی و کد شغلی آنها ثبت نشده، ولی وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی بنا بر مصوبه ای که مورد تأکید رهبر معظم انقلاب و 
اقتصاد مقاومتی است باید وضع مردم را از نظر شغلی بسنجد و به همه 
کد شغلی بدهد. آقامحمدی با تأکید بر اینکه باید قبل از حادثه موضوع 
را شناسایی کرد و به فکر برطرف کردن مشکل آن بر آمد، ادامه داد: 
متأسفانه بیشتر فقرای ما از شاغلان هستند و اگر بخواهیم این فقر را 
برطرف کنیم، باید به غنای شغلی بیافزاییم. وی تصریح کرد: نباید در 
مواقعی که خوشمان می آید بگوییم همه وضعشان خوب است و وقت 

دیگر بگوییم که همه وضعشان بد است.
وی اظهار داشت: نکته دیگر درباره سلامت مردم است که باید در 
هزار و ۲۰ محله ای که شامل بافت فرسوده و محله های ضعیف می شود 
بر اساس دستور رهبر معظم انقلاب، همه دارای بیمه سلامت باشند.

آقامحمدی گفت: باید ۶ میلیون نفر زیر پوشش بیمه سلامت بروند 
و برای آن ها ۶ هزار میلیارد تومان اعتبار قرار داده شده، همچنین برای 
افرادی که دارای بیماری های صعب العلاج هستند نیز ۵ هزار میلیارد 

تومان اعتبار جداگانه در نظر گرفته شده است.

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام:

وظیفه روابط عمومی انتقال سخنان مردم به دستگاه است

اقتصاد و انرژی

خصوصی سازی در ایران؛

در این گزارش به بررسی روند خصوصی سازی 
در اقتصاد ایران و نتایج آن تاکنون پرداخته ایم.

سهم بخش دولتی در اقتصاد ایران ۸۰ درصد 
است؛ این را رئیس جمهور در نخستین رویداد بین 
المللی خصوصی سازی در اقتصاد ایران گفته است. 
او همچنین گفت: در همه برنامه های توسعه بر 
هدایتگر، نظارتگر و حمایتگر بودن دولت تاکید شده، 

نه متصدی بودن آن.
قالیباف رئیس مجلس هم مهم ترین پاشنه آشیل 
اقتصاد ایران را، اقتصادِ دولتی و متمرکز می داند. به 
گفته او، در حکمرانی از خصوصی سازی که منجر 
به مردمی سازی شود، غفلت کرده ایم و مردمی 
سازی، تنها راه مبارزه با خنثی سازی تحریم هاست.

قربانزاده رئیس سازمان خصوصی سازی، هدف 
نهایی این سازمان را سپردن یک بنگاه به بخش 
خصوصی نمی داند؛ بلکه خصوصی سازی را ابزاری 
برای رسیدن به بهبود کیفیت حکمرانیِ دارایی های 
تجاری دولت معرفی می کند و می گوید: اگر صرفا با 
انتقال مالکیت از دولت به بخش خصوصی، بهره وری 
و کارایی یک بنگاه بدتر شود، این نوع خصوصی 

سازی مطلوب نیست.
حسین میرزایی کارشناس مسائل اقتصادی به 

سوالات زیر درباره روند خصوصی سازی در ایران و 
سایر کشورها پاسخ داده است.

*هدف “بهبود کیفیت حکمرانیِ دارایی های تجاری 
دولت” چه میزان محقق شده است؟

روندی که خصوصی سازی طی دهه اخیر تجربه 
کرد، وضعیت ثابتی نداشته و نمی توان گفت که در 
همه ابعاد، لزوما به هدف “بهبود کیفیت حکمرانی 
دارایی های تجاری دولت” رسیده؛ وقتی به صنایع 
مختلفی که خصوصی سازی در آن ها انجام شده نگاه 
می کنیم، می بینیم که در برخی زمینه ها، اوضاع بدتر 
هم شده است. امروز وضعیت مطالبات غیرجاری، 
سوداگری، تعدد بیش از حد شعب، سود و زیان و 
غیره در مورد بانک هایی که خصوصی شدند، نه تنها 
بهبودی پیدا نکرده، بلکه بدتر هم شده است. 
بانک هایی که نامناسب ترین عملکرد را در اقتصاد بر 

جای گذاشته اند، بانک های خصوصی هستند.
در برخی دیگر از موارد انجام شده خصوصی 
سازی، افرادی که اموال را تملک کرده اند، عملا در 
جهت تضییع آن دارایی ها قدم برداشتند؛ برخی از 
آن ها اقدام به تعطیلی بنگاه ها کردند تا بتوانند املاک 

آن ها را با سود بالا به فروش برسانند.
طبیعتاً در برخی موارد هم موفقیت هایی رخ داده 

و عملکرد بنگاه ها بهبود پیدا کرد. این گزاره که 
خصوصی سازی، لزوما به بهبود کیفیت حکمرانی 
در دارایی ها می انجامد، حرف دقیق و کاملی نیست 
و در عمل هم مشاهده نشده است. دوگانه سازی 
بخش دولتی - خصوصی، یک تصور تقریباً منسوخ 

و ناشی از مطالعات اندک است.
در سطح بین الملل، بسیاری از بزرگترین بانک ها 
در سطح جهانی و صندوق های بزرگ ثروت ملی، 
عملا مالکیت و مدیریت دولتی دارند، همانطور که 
بسیاری از موفق ترین بنگاه ها، مالکیت و مدیریت 
خصوصی دارند؛ بنابراین، نمی توان یک قاعده کلی 

در نظر گرفت.
کیفیت  و  ایران  در  سازی  خصوصی  *سابقه 

واگذاری ها را به طور مختصر توضیح دهید.
سابقه خصوصی سازی در ایران و به طور خاص 
بعد از انقلاب، به اوایل دهه هفتاد برمی گردد که در 
چارچوب نسخه تعدیل ساختاری، برخی اقدامات 
انجام شد. با این وجود، مهمترین اقدامی که در مورد 
خصوصی سازی انجام گرفته، مربوط به تحولات 
سال های ۱۳۸۸ و ۱۳۸۹ بوده است که با ابلاغ اصل 
۴۴ قانون اساسی، طیف وسیعی از خصوصی 

سازی ها در ایران رخ داد.

  پاشنه آشیل اقتصاد یا بهبود حکمرانی
 دارایی های دولت؟

شمخانی در دیدار با دبیر شورای امنیت ملی تاجیکستان؛

دبیر شورای عالی امنیت ملی کشورمان در 
ادامه دیدارهای چهارمین نشست گفتگوی امنیت 
منطقه ای در تاجیکستان ضمن دیدار با دبیر 
شورای عالی امنیت ملی این کشور، پیرامون 
آخرین تحولات منطقه و مسائل دو جانبه با او 
گفتگو کرد. به گزارش ایسنا، در ادامه دیدارهای 
دریابان علی شمخانی دبیر شورای عالی امنیت 
ملی کشورمان که برای شرکت در چهارمین 
به  منطقه ای  امنیت  گفت وگوی  نشست 
تاجیکستان سفر کرده است؛ نصرالله محمود زاده 
دبیر شورای امنیت ملی جمهوری تاجیکستان با 
او ملاقات و پیرامون آخرین تحولات منطقه و 

مسائل دو جانبه با او گفت وگو کرد.
در این دیدار دریابان شمخانی با اشاره به 
از  ناشی  که  منطقه  در  موجود  بحران های 
دخالت های شرارت بار آمریکا و رژیم صهیونیستی 
است؛ توسعه همکاری های منطقه ای را بهترین 

راه برون رفت از بحران های موجود دانست.
شمخانی با ابراز مسرت از دیدار با همتای 
تاجیکی و سفر آتی رئیس جمهور تاجیکستان به 
تهران رایزنی های دو کشور در سطوح عالی را برای 
گسترش همه جانبه روابط موثر و کارساز ذکر کرد.

دبیر شورای عالی امنیت ملی با اشاره به اراده 
رهبران دو کشور برای توسعه روابط تهران - 
دوشنبه تصریح کرد: باید با تبادل نظر و اشتراک 
مساعی موانع موجود در ارتقاء مناسبات فی مابین 
را برطرف کرد. شمخانی با اشاره به مزیت های 
ترانزیتی ایران و امکانات بندری در چابهار آمادگی 
کشورمان برای اتصال به آب های جنوبی خلیج 
فارس را اعلام کرد. دبیر شورای عالی امنیت ملی 
کشورمان، بر همکاری در موضوع افغانستان و 
همچنین تسریع در اجرای توافق نامه های میان 
دو کشور تاکید کرد. نصرالله محمود زاده دبیر 
شورای امنیت ملی جمهوری تاجیکستان نیز در 
این دیدار با اشاره به اشتراکات تمدنی و ریشه های 
عمیق فرهنگی و زبانی دو کشور اظهار داشت: 
رهبران دو کشور با اراده مستحکم در مسیر ایجاد 
فصل جدید در روابط دوجانبه گام های مستحکمی 
را برداشته اند که مسئولیت ما برای شتاب دادن به 
روابط را مضاعف کرده است. او گفت: سفر سرلشکر 
باقری رئیس ستادکل نیروهای مسلح ایران به 
تاجیکستان فصل جدیدی در روابط دفاعی دو 
کشور  ایجاد کرد و آمادگی داریم تا توافقات حاصل 

شده را به سرعت اجرایی کنیم.

توسعه همکاری های منطقه ای بهترین راه برون 
رفت از بحران های موجود است

عضو هیئت رئیسه انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران با اشاره به پناه آوردن 
تولیدکنندگان فولاد به قوه قضاییه درپی بخشنامه ضد تولید وزارت صمت در 
دولت قبل گفت: در حال حاضر عملکرد قوه قضاییه بسیار اقتصادی تر است و نگاه 

تخصصی تری در رابطه با حمایت از تولیدکنندگان دارد.
خبرگزاری میزان – عضو هیئت رئیسه انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران ضمن 

اشاره به ممنوعیت صادرات سنگ آهن ر دولت قبل توسط معاون وزیر صمت، بیان 
کرد: معاون وزیر صنایع در دولت گذشته در بخشنامه ای داد و در آن به ممنوعیت 
صادرات سنگ آهن اشاره کرد. وی با بیان اینکه معاون وزیر صمت در دولت گذشته 
با صدور این بخشنامه هزاران میلیارد تومان به تولیدکنندگان فولاد ضرر وارد کرد، 
افزود: صادر کنندگانی که در این راستا برای فروش محصولات خود بازارفراهم 

کرده بودند، به قوه قضاییه پناه بردند.
دنیاور با اشاره به ورود قوه قضاییه به این پرونده افزود: الان عملکرد قوه قضاییه 
بسیار بسیار اقتصادی تر هست بسیار نگاه تخصصی تری در رابطه با حمایت از 
تولیدکنندگان دارند، دستگاه قضایی بخشنامه مذکور را لغو کرد و حتی اعلام کرد 

معاون وزیر صمت اجازه گرفتن چنین تصمیماتی را ندارد!

 ماجرای پناه آوردن تولیدکنندگان فولاد به قوه قضاییه درپی بخشنامه 
ضد تولید وزارت صمت در دولت قبل
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ابراهیمی، مدیرعامل بانک سپه از واگذاری ۵۰ هزار 
میلیارد تومان دارایی ها و شرکت های زیرمجموعه این 

بانک در سال جاری خبر داد.
به گزارش بازار، آیت اله ابراهیمی مدیر عامل بانک 
سپه در جمع خبرنگاران اظهار داشت: در راستای 
واگذاری تصدی ها و اموال بانک ها و در برنامه سال 
جاری حدود ۵۰ هزار میلیارد تومان از دارایی های بانک 
و شرکت ها و سهام مختلف را واگذار خواهیم کرد، این 
واگذاری ها شامل دارایی، زمین، ساختمان و شرکت ها 
است. در سه ماه اول امسال ۱۲ هزار میلیارد تومان 
دارایی واگذار می شود و تا آخر سال این رقم به ۵۰ هزار 

میلیارد تومان می رسد.
وی همچنین در مورد قانون چک گفت: مجموعه ای 
از اقدامات توسط بانک مرکزی در چند ماه گذشته اعلام 
شده که این اقدامات آرام آرام در بانک ها پیاده سازی 

می شود و ما در این زمینه عقب ماندگی نداریم.
با  وام  اعطای  مورد  در  سپه  بانک  مدیرعامل 
اعتبارسنجی عنوان کرد: همه مشتریان اعتبارسنجی 
می شوند ممکن است افرادی را بشناسیم، ولی سابقه ای 
در اعتبارسنجی نداشته باشند باید این مفاهیم توسعه 

پیدا کند و وام های بدون ضامن رابطه مردم و بانک ها را 
شفاف می کند.

ابراهیمی در مورد سیستم یکپارچه بانکداری گفت: 
سیستم دیجیتالی در کل بانک سپه پیاده شده و همه 

فرایندها مکانیزه شده اند و خدمات به مشتریان در قالب 
سیستم واحد ارائه می شود.

وی افزود: بانک های ادغامی قبلاً هر کدام سیستم 
مستقلی داشتند و اکنون با ایجاد سیستم یکپارچه 

خدمات به سهولت انجام می شود تا مردم به سهولت به 
این سامانه دسترسی داشته باشند.

مدیرعامل بانک سپه اظهار داشت: ۱۰۱ میلیون 
حساب، در بانک سپه است که نیازمند به نظام یکپارچه 
داشت. در حال حاضر همه شعب در سراسر کشور با آرم 

بانک سپه فعالیت می کنند.
ابراهیمی در مورد اعلام اسامی بدهکاران بانکی 
گفت: بدهکاران کلان بانکی تعداد زیادی نبودند، اما 
اعلام اسامی آن ها اثرگذاری خاص خود را داشت، این 
افراد در قبال بانک و در قبال جامعه باید پاسخگو باشند 
البته بعد از اعلام اسامی برخی از بدهکاران مراجعه کرده 
و در حال مذاکره برای تعیین تکلیف پرونده های خود 
هستند. وی در مورد تسهیلات خرد و بدون ضامن 
عنوان کرد: سال گذشته ۳۵ درصد از وام های بدون 
ضامن در بانک سپه انجام شد و نظام هایی تهیه شده 
است که مردم به سهولت و بدون ضامن به وام های خرد 
دسترسی داشته باشند. در دو ماه امسال هم حجم قابل 
توجهی وام بدون ضامن و همچنین وام فرزندآوری 
پرداخت شده است. سال گذشته هم ۹۸۰۰ میلیارد 

تومان وام ازدواج پرداخت کرده ایم.

  مدیرعامل بانک صنعت و معدن به منظور پیگیری و اجرایی نمودن 
مصوبات ریاست جمهوری و نظارت بر روند احداث و بهره برداری از طرح 

های تامین مالی شده این بانک به استان لرستان سفر کرد.
به گزارش درآمد نیوز به نقل از روابط عمومی بانک صنعت و معدن، دکتر 
علی خورسندیان مدیرعامل این بانک که به همراه حسین عسکری عضو 
هیات مدیره و قائم مقام مدیر عامل، بیژن اسدی معاون نظارت، حقوقی و 
وصول مطالبات، عبدالرضا ولی اللهی معاون اعتبارات و راهبری شعب و 
جمعی از مدیران ارشد این بانک به استان لرستان سفرکرده است، صبح 
امروز چهارم خردادماه با استاندار و مسؤلان استانی این استان دیدار و گفتگو 
کرد. وی در جمع استاندار و مسؤلان استانی اعلام داشت: ۴۹۷ میلیون 
یورو تسهیلات در راستای افزایش تولید و اشتغالزایی به واحدهای تولیدی 

بهره برداری شده یا در حال بهره برداری استان پرداخت شده است.
در این دیدار، مدیرعامل بانک صنعت و معدن ضمن اشاره به ظرفیت های 
غنی و وجود واحدهای تولیدی مهم در استان لرستان، در خصوص وضعیت 
اقدامات و عملکرد بانک اظهار داشت: در سال گذشته بالغ  بر ۷۲ هزار میلیارد 
ریال نیز تسهیلات ریالی از سوی بانک صنعت و معدن به صنایع این استان 
پرداخت شده که با بهره برداری از طرح های تامین مالی شده با این 

تسهیلات، برای ۲۹۲۹ نفر به صورت مستقیم اشتغال ایجاد می شود.
وی افزود: همچنین از محل بند الف تبصره ۱۸ سال ۱۴۰۰، تا کنون 

۱۹۸ میلیارد ریال تسهیلات سرمایه ثابت و مبلغ ۹۲۱ میلیارد ریال 
تسهیلات سرمایه در گردش به واحدهای تولیدی استان تخصیص یافته 
است. دکتر خورسندیان با اشاره به افزایش اختیارات مدیران استانی و 
رؤسای شعب و لزوم بهره مندی از توانمندیهای کارکنان بانک در مناطق 
استانی گفت: از ابتدای سال جاری… میلیارد ریال تسهیلات در استان 
پرداخت شده است و انتظار داریم با افزایش جذب منابع و وصول مطالبات 
رقم تسهیلات پرداختی در سال جاری افزایش یابد. وی در ادامه یکی از 

مهمترین رویکردها و سیاست های بانک صنعت و معدن را تحقق شعار 
سال عنوان نمود و در این باره گفت: خوشبختانه این بانک در حمایت از 
بخش تولید کشور به خصوص واحدهای دانش بنیان عملکرد مطلوبی 
داشته و توانسته به ۱۵۰ شرکت دانش بنیان که از سوی صندوق نوآوری 
و شکوفایی و معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری به بانک معرفی 
شده اند، ۴۴۰ فقره تسهیلات به مبلغ ۱۵۴۰ میلیارد ریال پرداخت کند. 
وی افزود: ۳۴ هزار و ۴۷۰ میلیارد ریال تسهیلات نیز از منابع داخلی این 
بانک به شرکت هایی که طبق درگاه معاونت علمی و فناوری ریاست 
جمهوری، دانش بنیان شناخته می شوند و ۹۴۲ میلیارد ریال نیز از محل 
قراردادهای منعقده با صندوق توسعه ملی با معرفی نامه از معاونت مزبور 

از سوی این بانک به شرکت های دانش بنیان پرداخت شده است.
در این دیدار، استاندار لرستان ضمن قدردانی از عملکرد بانک صنعت و 
معدن در حمایت از واحدهای تولیدی و اشتغال استان مانند تسریع در 
پرداخت سرمایه در گردش به واحدهای تولیدی فعال و استمهال بدهی 
طرحهای آسیب دیده خاطرنشان ساخت: با تعامل مناسبی که از سوی این 
بانک شاهد آن هستیم، امیدواریم عمده مشکلات واحدهای تولیدی به 
مدد تلاش همه مسؤلان استانی و نهادهای ذیربط و همکاری مناسب بانک 
حل شده و گام های بلندی در توسعه و پیشرفت این استان کمتر برخوردار 

برداریم.

 معاون فناوری اطلاعات بانک ملی ایران:
دنیای بانکداری با ورود 
فین تک ها متحول شده 

است
 عضو هیات عامل و معاون فناوری اطلاعات 
و شبکه ارتباطات بانک ملی ایران در نشست 
هم اندیشی معاونان فناوری اطلاعات بانک های 
کشور که به میزبانی این بانک برگزار شد، گفت: 
با آمدن پدیده هایی همانند متاورس، بانکداری 
کشور متحول خواهد شد و ورود فین تک ها به 
و  دیجیتال  تمام  بانکداری  بانکی،  شبکه 

بانکداری فین تکی را در آینده رقم می زند.
به گزارش درآمد نیوز  به نقل از روابط 
عمومی بانک ملی ایران، علیرضا ماهیار در این 
نشست با اشاره بر چالش های بخش فناوری 
اطلاعات در نظام بانکی کشور و بحث های 
تکلیفی بانک ها در این حوزه اظهار کرد: با تمام 
این مسایل، نمی توان از بحث نوآوری غافل شد 
و بانک ها باید خود را با روند جهانی پیش رو 

تطبیق دهند.
وی با اشاره بر شرایط دوران پسا کرونا در 
کشور افزود: کرونا سبب شد شبکه بانکی رشد 
چشمگیری به ویژه در بانکداری الکترونیک 
داشته باشد و بسیاری از فرآیندها همانند احراز 
هویت دیجیتال در این بازه با سرعت بیشتری 

محقق شوند.
ماهیار بیان کرد: اکنون در حوزه تجهیزات 
و زیرساخت ها از جمله اپلیکیشن های بانکی 
یا نرم افزارها نسبت به کشورهای منطقه و 
بسیاری از دیگر کشورها پیش هستیم اما باید 

در حوزه هوش مصنوعی بیشتر تلاش کنیم.
عضو هیات عامل و معاون فناوری اطلاعات 
و شبکه ارتباطات بانک ملی ایران در ادامه به 
برخی چالش های نظام بانکی از جمله اجرای 
کارمزد محوری اشاره و خاطر نشان کرد: اکنون 
تراکنش های بانکی در بسیاری از کشورها نه از 
همانند  ابزارها  سایر  بلکه  پیامک  طریق 
اپلیکیشن ها اطلاع رسانی می شوند و بانک 
های داخلی نیز باید در این مسیر حرکت کنند.

در ادامه، معاونان فناوری اطلاعات سایر 
بانک ها نیز به بیان دیدگاه ها و نقطه نظرات 

خود پرداختند.
لزوم افزایش تنوع محصولات دیجیتالی در 
حوزه بانکداری، حرکت به سوی بانکداری پلت 
فرمی و چالش های آن برای بانکداری دیجیتال، 
داده محور نبودن شبکه بانکی، چالش های 
جذب و نگه داشت نیروی انسانی در حوزه 
فناوری اطلاعات و… از جمله مباحث  مهم 

طرح شده در این نشست بود.

نماینده مردم بروجن در 
مجلس جراحی اقتصادی 

تاثیرات مثبتی دارد
نماینده مردم بروجن در مجلس گفت: گویا 
هنوز زیرساخت های تخصیص کالابرگ فراهم 
نشده که لازم است دولت هر چه سریع تر در 

این راستا اقدامات لازم را انجام دهد.
حجت الاسلام امیرقلی جعفری بروجنی در 
گفتگو با مهر، با بیان اینکه ارز ۴۲۰۰ تومانی 
فسادآور و منجر به ایجاد رانت شد، اظهار داشت: 
شاید در ابتدا که برای تخصیص ارز ترجیحی 
تصمیم گیری می شد، عده ای تصور می کردند 
که با این اقدام بخشی از مشکلات حل و فصل 

می شود اما تخصیص این ارز باعث فساد شد.
وی متذکر شد: سالانه ۱۵ میلیارد دلار فقط 
هزینه  و کشاورزی  دامی  نهاده های  برای 
می کردیم تا قیمت ها بالا نرود اما قیمت ها بالا 
رفت. ارز ترجیحی تخصیص داده می شد تا 

سفره مردم کوچک نشود اما کوچک تر شد.
نماینده مردم بروجن در مجلس شورای 
اسلامی با بیان اینکه کسی تردید ندارد که باید 
جراحی اقتصادی انجام می شد، گفت: البته 
جراحی اقتصادی نیاز به پیوست رسانه ای و 
اقناع سازی عمومی دارد. همچنین نیاز است 
که همه دستگاه ها در این زمینه با هم هماهنگ 

باشند.
جعفری بروجنی تاکید کرد: راه نجات 
اقتصاد ایران این است که ارز دونرخی برداشته 
شود چرا که هر کجا دونرخی وجود داشته 
باشد، فساد به وجود می آید. زمانی که آرد برای 
ما کیلویی ۱۷ هزار تومان باشد، اما همین آرد 
به نانوایان کیلویی هزار تومان داده شود، قطعاً 

فساد ایجاد می شود.
وی تصریح کرد: در جراحی اقتصادی و 
هدفمند کردن توزیع یارانه ها باید به گونه ای 
عمل شود که مردم کمترین آسیب را ببینند. 
خوشبختانه دولت همت خود را در این زمینه 
گذاشته است تا مردم دچار آسیب معیشتی و 

اقتصادی نشوند.
نماینده مردم بروجن در مجلس شورای 
اسلامی یادآور شد: در مصوبه مجلس شورای 
اسلامی درباره اصلاح سازوکار تخصیص ارز 
ترجیحی زمان نیامده بود و اختیار آن را به 
که  بودیم  گفته  اما  کردیم،  واگذار  دولت 
قیمت ها باید مانند شهریور سال ۱۴۰۰ و 
حمایت از مردم هم تحت عنوان کالابرگ 

الکترونیکی باشد.

همکاران روابط عمومی 
عهده دار رصد و اطلاع 
رسانی خدمات شبکه 
بانکی به جامعه هستند

  مدیر روابط عمومی بانک مرکزی در جمع 
کارشناسان روابط عمومی بانک توسعه تعاون 
بر نقش مهم همکاران روابط عمومی عهده دار 
رصد و اطلاع رسانی شفاف خدمات شبکه 
بانکی، به ویژه در موضوع تسهیلات تکلیفی 

تاکید ورزید.
درآمد نیوز ـ مصطفی قمری وفا در کارگاه 
آموزشی کارشناسان روابط عمومی بانک 
انتشار،  کرد: سرعت  اظهار  تعاون  توسعه 
دسترسی آسان و علاقه مخاطبان به شبکه 
های اجتماعی باعث شده است تا نقش مهمی 

را در انتشار اطلاعات در جامعه داشته باشند.
مدیر روابط عمومی بانک مرکزی گفت: 
کارشناسان روابط عمومی بانک ها باید از این 
ظرفیت برای معرفی و اطلاع رسانی محصولات 

و برنامه های خود نهایت استفاده را ببرند.
قمری وفا اظهار داشت: کارکرد شبکه های 
اجتماعی در مخابره رویدادها در کوتاهترین 
زمان اثبات گردیده است و بسیاری از رسانه 
های رسمی صرفا نقش روایت گری را بر عهده 

دارند.
وی افزود: شبکه بانکی کشور نقش مهمی 
در پیشرفت اقتصادی بر عهده داشته و همکاران 
روابط عمومی در بانکها می توانند در تبیین 
خدمات بانکها و به ویژه تسهیلات تکلیفی و 

اشتغال زایی موثر واقع شوند.
قمری وفا خاطر نشان کرد: همکاران روابط 
عمومی با تولید محتوای جذاب می توانند نقش 
اطلاع رسانی خدمات را بر عهده داشته باشند 
و در این میان رسانه های محلی و کشوری 
استقبال گسترده ای از محتوای خبری و 
تحلیلی همکاران فعال روابط عمومی نشان می 

دهند.
اللهی استاد  در ادامه جلسه اکبر نصر 
روابط  و  مسئولین  نقش  گفت:  ارتباطات 
عمومی ها در جهاد تبیین بسیار مهم است، 
چون خاستگاه و منشا خبر هستند، اگر آنها 
درست کار کنند و به موقع اخبار را روایت کنند، 
و اجازه بدهند روایت شود حتی اگر به ضررشان 
باشد، کشور متضررنشده و رسانه های معارض 
پیشرفت  افزود:  وی  شوند.  نمی  تقویت 
تکنولوژی های ارتباطی، ظهور رسانه های 
جدید و پدیده ارتباط جمعی شخصی موجب 
تغییر مصرف رسانه ای، تغییر منابع خبری، 
مدل تولید، توزیع و مصرف رسانه ای و خروج 
کنشگری از انحصار شده است. نصراللهی 
تصریح کرد: با کاهش میزان مصرف و کاهش 
نقش رسانه های سنتی  اثرگذاری، عملا 
کمرنگ شده است. وی درباره جهاد تبیین 
گفت: آگاه کردن مردم از حقایق فعلی و آگاه 
کردن مردم از حقایق گذشته و پیش بینی 
وقایع آینده در این جهاد مطرح است و آگاه 
شدن از نوع و میدان جنگ، بازیگران و عوامل 
نبرد، مخاطبان و کاربران، ابزارها و تجهیزات، 

قالبها و تکنیک ها بسیار مهم است.

مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی
مسائل هسته ای توافق با 

ایران حل شده است اما هنوز 
دشواری هایی وجود دارد

مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی در یک 
میز گرد مطرح کرد که مسائل هسته ای توافق با 
ایران حل شده است اما مذاکرات با آن همچنان 

با دشواری هایی رو به روست.
به گزارش ایسنا، خبرگزاری اسپوتنیک 
گزارش داد، رافائل گروسی، مدیرکل آژانس 
بین المللی انرژی اتمی در در یک میزگرد در 
مجمع اقتصاد جهانی در داووس گفت »فکر 
می کنم جنبه های هسته ای توافق با ایران تقریبا 
نهایی شده اند اما هنوز تردیدهای باقی مانده 
است.« اسپوتنیک به نقل از گروسی نوشت: این 
مذاکرات روندی طولانی بوده است که بیش از 
یک سال است ادامه دارد و در حال حاضر به نظر 
می رسد به خاطر موضوعاتی که شاید ربط  زیادی 
به مسائل هسته ای ندارند، با سختی های زیادی 
روبه روست. این خبرگزاری ادامه داد: به گفته او، 
آژانس و ایران در ماه مارس گفتند که بر سر 
رویکردی در قبال مسائلی که باید برای احیای 
توافق هسته ای برطرف می شدند، توافق کرده اند 
و آژانس می خواهد وجود ذرات اورانیوم در 
مکان های اعلام نشده در ایران شفاف سازی شود. 
خبرگزاری رویترز گزارش داد، مدیر کل آژانس 
بین المللی انرژی اتمی و ایران در ماه مارس توافق 
کردند که در یک بازه زمانی سه ماهه این مسئله 
میان  مناقشه  مورد  موضوع  یک  به  که  را 
قدرت های غربی و تهران تبدیل شده است، 
همزمان با مذاکرات وین بر سر احیای توافق 
هسته ای ۲۰۱۵ حل وفصل کنند. بنابر این 
گزارش، گروسی در عین حال خاطرنشان کرد: 
فکر می کنم که باید از نتیجه گیری در این مرحله 
پرهیز کنم، چراکه هنوز فرآیند )گفت وگوها( را 
به پایان نرسانده ایم اما اجازه دهید بگویم که 

اکنون در مقطع بسیار دشواری قرار داریم.

سفر مدیرعامل بانک صنعت و معدن به استان لرستان برای پیگیری و اجرایی نمودن مصوبات سفر ریاست جمهوری به این استان

 واگذاری ۵۰ هــزار میلیارد تومان از دارایی ها
 و شــرکت های زیرمجموعه بانک سپه

وظیفه بانک ها ایجاد تصویر مثبت از نظام بانکی است

دریچهنگـــــــــاه بانک و بیمه 

رشنوادی: 

 مدیرعامل بیمه سرمد گفت: سیاست جدی ما 
در سال ۱۴۰۱، توجه به فروش آنلاین بیمه نامه و 
افزایش سهم فروش آنلاین در پرتفوی شرکت است.
به گزارش درآمد نیوز به نقل از روابط عمومی بیمه 
سرمد، دومین جلسه شورای مدیران این شرکت در 
سال ۱۴۰۱ با حضور معاونان و مدیران برگزار شد. 
یعقوب رشنوادی گفت: در ماه های اخیر خبرهای 
بسیار مثبتی از تحولات بیمه سرمد در رسانه ها 
منتشر می شود و امروز تصویر مناسبی از برند شرکت 
در افکار عمومی شکل گرفته است که می تواند به 

سرمد در ادامه راه کمک کند.
وی افزود: سرمد هنوز با نقطه قابل قبول فاصله 
زیادی دارد اما روند فعالیت های شرکت در ماه های 
اخیر بسیار روند خوبی بوده است و انتشار اخبار خوب 
از شرکت نیز محصول همین روند رو به رشد و تغییر 
فضای شرکت است. مدیرعامل بیمه سرمد با اشاره به 
عملکرد مطلوب شرکت در فروردین ماه، گفت: 
عملکرد شرکت در جذب پرتفوی در فروردین 
موفقیت آمیز بوده، اما این کافی نیست و باید روند 
موفقیت شرکت در ۱۲ ماه سال ادامه پیدا کند و 
تلاش کنیم تمرکزمان را بر روی اهدافمان حفظ 
کنیم. رشنوادی خاطر نشان کرد: سرمد باید به 
روزهای خوب خود بازگردد و بتواند سهم خود را در 
بازار بیمه کشور تثبیت کند. وی به تدوین برنامه 
راهبردی شرکت نیز اشاره کرد و گفت: برنامه 
راهبردی شرکت، میثاق نامه ما برای تحقق اهدافمان 

است و همه مدیران ارشد شرکت باید به آن پایبند 
باشند و برای اجرای آن برنامه  عملیاتی داشته باشند. 
مدیرعامل بیمه سرمد یکی از بخش های مهم برنامه 
راهبری شرکت را افزایش سهم فروش آنلاین دانست 
و گفت: توجه به فروش آنلاین بیمه نامه، سیاست 
جدی ما در سالجاری بوده و افزایش سهم فروش 
آنلاین در پرتفوی شرکت را با قدرت پیش می بریم. 
رشنوادی به ضرورت ارائه طرح های نوآورانه هم اشاره 
کرد و گفت: بخش مهمی از بودجه شرکت در سال 
۱۴۰۱ در راستای برنامه راهبردی، به بخش تحقیق 
و توسعه اختصاص یافته است تا بتوانیم با ارائه 
طرح های نوآورانه بیمه ای، از بازار مستعدی که در 
کشور در این زمینه وجود دارد، نهایت بهره را ببریم.  
مدیرعامل بیمه سرمد همچنین با تاکید بر اینکه 
سرمد در مسیر پیشرفت قرار گرفته است، گفت: سال 
۱۴۰۱ از این نظر که نقطه اتصال بین دو برنامه 
راهبردی سه ساله شرکت است، سال بسیار مهمی 
برای سرمد محسوب می شود و باید برنامه های خود 
را به ویژه در حوزه فروش آنلاین و توسعه شبکه 
فروش به طور جدی پیگیری کنیم. وی افزود: سال 
۱۴۰۱ می تواند آغاز یک دهه پرفروغ برای بیمه 
سرمد باشد. در ادامه این جلسه، علی آفرین، مدیر 
مدیر  پورحسینی  حسن  اشخاص،  بیمه های 
بیمه های آتش سوزی و باربری و حسین پایندانی 
مدیر امور استان ها و شبکه فروش، برنامه های حوزه 

خود را برای سال ۱۴۰۱ تشریح کردند.

موفقیت فروردین ماه را باید در ۱۲ ماه 
سال تکرار کنیم

بانـک قرض الحسـنه رسـالت در قالب تفاهم 
نامـه با صندوق نوآوری و شـکوفایی و با پرداخت 
تسـهیلات از شـرکت های دانش بنیان حمایت 

می کند.
بانـک قرض الحسـنه رسـالت در قالب تفاهم 
نامـه با صندوق نوآوری و شـکوفایی و با پرداخت 
تسـهیلات از شـرکت های دانش بنیان حمایت 

می کند.
درآمد نیوز ـ مدیرعامل بانک قرض الحسـنه 
رسـالت بـا بیـان ایـن خبر گفـت: در چند سـال 
اخیربـا صنـدوق نوآوری و شـکوفایی بـه عنوان 
سـازمان حامـی شـرکت هـای دانـش بنیـان 
همـکاری دو مجموعـه شـکل گرفتـه و در قالب 
سـه طرح مختلف به شـرکت هـای دانش بنیان 

تسهیلات قرض الحسنه پرداخت می شود.
محمدحسـین حسـین زاده بـا بیـان اینکـه 
شـرکت های دانش بنیان که عضو سـامانه غزال 
هـم هسـتند، مـی تواننـد از ایـن تسـهیلات 
برخـوردار شـوند، افـزود: درطـرح اول بـا عنوان 
“اشـتغال پایـدار” بـه ازای هـر فـرد ۳۰ میلیون 
تومـان بـا بازپرداخت ۳۶ ماهه تسـهیلات قرض 
الحسـنه پرداخـت شـده اسـت. در ایـن طرح به 
شـرکت های که زمینه اشـتغال حداکثر ۱۵نفر 
را فراهـم کرده اند ۴۵۰ میلیون تومان با اقسـاط 
۳۶ ماهه تسـهیلات پرداخت خواهد شد. در این 
طـرح امـکان پرداخـت تسـهیلات بـه افـراد 

حقیقی هم وجود دارد.
وی طـرح “سـرمایه بـذری” کـه به شـرکت 
های شـتاب دهنده پرداخت می شـود را از دیگر 
طـرح هـای این تفاهم نامه برشـمرد و افـزود: در 
ایـن طـرح، شـرکت هـای دانـش بنیانـی که به 
عنـوان شـتاب دهنـده مشـخص شـده انـد تـا 
سـقف ۵۰۰ میلیون تومان می توانند تسهیلات 
قرض الحسـنه بـا اقسـاط ۳۶ ماهـه از این بانک 

دریافت نمایند.
حسـین زاده “ودیعه ملک” را طرح سـوم این 
تسـهیلات عنوان کرد و اظهارداشت: تسهیلات 
۵۰۰ میلیـون تومانی این طرح نیز برای توسـعه 
فضـای کسـب و کار شـرکت های دانـش بنیان 
تعریـف شـده و بـه شـرکت هـای دانـش بنیان 
مسـتعد رشـد و توسـعه تعلـق مـی گیـرد. 
مدیرعامـل بانـک قـرض الحسـنه رسـالت کل 
مصوبـه هـای این تفاهـم نامه را تا کنـون ۱۳۲۸ 
فقـره برشـمرد و گفت: تـا اواخر اردیبهشـت ماه 
۱۱۱۹ فقره با رقمی بیش از ۱۴۵ میلیارد تومان 
بـه شـرکت هـای دانـش بنیـان پرداخت شـده 
اسـت. حسـین زاده بااشـاره به نام گذاری سـال 
جـاری و تاکید مقـام معظم رهبـری بر حمایت 
از شـرکت هـای دانش بنیان گفـت: نهادمردمی 
رسـالت در سال ۱۴۰۱ بیش از پیش برهمکاری 
بـا صنـدوق نـوآوری و شـکوفایی و حمایـت از 

شرکت های دانش بنیان تاکید دارد.

پرداخت تسهیلات و حمایت بانک قرض 
الحسنه رسالت از شرکت های دانش بنیان

سیستم یکپارچه بانکداري و سند برنامه تحول راهبردي بانک سپه در افق 14۰4 رونمایي شدخبرگزاری آریا- با حضور دکتر خاندوزی وزیر امور 
اقتصادی و دارایی و دکتر ابراهیمی مدیرعامل بانک سپه، از سیستم یکپارچه بانکداری و سند برنامه تحول راهبردی بانک سپه در افق 14۰4 رونمایی 
شد. به گزارش خبرگزاری آریا، مراسم رونمایی از سیستم یکپارچه بانکداری و سند برنامه تحول راهبردی بانک سپه در افق 14۰4،  عصر امروز سه شنبه 
سوم خرداد ماه، همزمان با گرامیداشت سالروز حماسه آزادسازی خرمشهر با حضور دکتر سید احسان خاندوزی وزیر امور اقتصادی و دارایی، دکتر 
آیت اله ابراهیمی مدیرعامل بانک سپه، اعضای هیات مدیره، اعضای هیات عامل و سایر مدیران ارشد بانک سپه در محل سالن همایش های بانک سپه 
برگزار شد. از صبح امروز نیزگردهمایی مدیران ارشد بانک سپه برگزارشد. در این گردهمایی دکتر ابراهیمی مدیرعامل بانک سپه و جمعی از اعضای 
هیات مدیره و هیات عامل در قالب پنل های تخصصی به تشریح و تبیین سیستم یکپارچه بانکداری و نیز سند برنامه تحول راهبردی بانک سپه در 

افق 14۰4 پرداختند.

با حضور وزیر امور اقتصادی و دارایی و مدیرعامل بانک سپه

رونمایی سیستم یکپارچه بانکداری بانک سپه در افق 1404



5
Mamlekatonline.ir  1070 شنبه 7 خرداد 1401  سال چهارم  شماره  

کشف بیش از 51 تن 
شکر احتکار شده در 

گنبد کاووس 
زهرا کارزگر.خبرنگار مملکت

سـردار “سـعید دادگر”  اظهار داشـت: در 
اجـرای طـرح عملیاتـی مقابلـه بـا قاچـاق، 
احتـکار و اخـلال درتوزیع کالاهای اساسـی 
و معیشـت محـور، با تـلاش مامـوران یگان 
امـداد و پلیـس آگاهـی شهرسـتان گنبـد 

کاووس یک انبار شکر شناسایی شد.
وی افـزود: با هماهنگـی مراجع قضائی و 
در بازرسـی از انبار مـورد نظر بیش از ۵۱ تن 

شکر احتکار شده کشف شد.
فرمانـده انتظامـی گلسـتان بـا اشـاره به 
دسـتگیری ۲ متهم و معرفـی آنان به مراجع 
ذی صـلاح خاطـر نشـان کرد : کارشناسـان 
ارزش این مقدار شـکر احتکار شـده را بیش 
از ۲۵میلیـارد و ۷۵۰ میلیـون ریـال بـرآورد 

کردند..

امکان دریافت فرم 
های شرکت در 

فراخوان مستمری 
بگیران نمونه از طریق 
سایت اداره کل تامین 
اجتماعی گیلان فراهم 

گردید
با بارگـذاری اطلاعیه و فرم های فراخوان 
انتخـاب مسـتمری بگیـران نمونـه تامیـن 
اجتماعـی در سـایت اداره کل گیـلان ، 
علاقمنـدان میتواننـد بـدون مراجعـه بـه 
شـعب و کانونهـای بازنشسـتگی ، از ایـن 
طریـق نسـبت بـه اخـذ و تکمیـل و تهیـه 
مـدارک بـرای شـرکت در ایـن رویـداد 

فرهنگی اجتماعی اقدام نمایند
بـه گزارش روابط عمومی اداره کل تامین 
اجتماعـی اسـتان گیـلان ، بـا توجـه بـه 
برگـزاری بیسـتمین دوره فراخـوان انتخاب 
بازنشسـته نمونه ، همسـر بازمانـده نمونه و 
ازکارافتاده کلی نمونه و به منظور دسترسـی 
آسـان مخاطبـان بـه فرمهـای جداگانه این 
رویـداد فرهنگـی اجتماعـی و عـدم نیـاز به 
مراجعـه حضـوری بـه شـعب و کانونهـای 
بازنشسـتگی ، اطلاعیه و فرمهای مربوطه در 
سـایت اداره کل تامیـن اجتماعـی گیلان به 

نشانی gilan.tamin.ir بارگذاری گردید . 
بـر ایـن اسـاس تمامـی بازنشسـتگان ، 
ازکارافتـادگان کلی و همسـران بازمانده که 
حائـز شـرایط لازم در مولفـه هـای تبییـن 
شـده در ایـن فرمهـا میباشـند میتواننـد 
نسـبت به تکمیل مـدارک و تحویل آن برای 

شرکت در این فراخوان اقدام نمایند 
تـا ۱۸  آثـار  ارسـال  مهلـت  آخریـن 
خردادماه بوده و حسـب برنامـه ریزی انجام 
شـده از منتخبیـن در هفته تامین اجتماعی 
و در آستانه روز خانواده و تکریم بازنشستگان 

طی آئینی تجلیل خواهد شد . 

مدیرکل نوسازی 
مدارس استان گیلان 

از سوی مسئول 
سازمان بسیج 

فرهنگیان گیلان مورد 
تقدیر قرار گرفت

به گـزارش روابـط عمومی، به مناسـبت 
گرامیداشـت هفتـه و مقـام والای معلـم از 
تلاش هـای مهنـدس علی دقیـق مدیرکل 
نوسـازی، توسـعه و تجهیـز مدارس اسـتان 
گیلان در راسـتای توسعه و تجهیز فضاهای 
آموزشـی بر ای فرزندان و آینده سازان ایران 
همیشـه سـرافراز بـا اهـدای لوح سـپاس از 
رفاهتـی مسـئول  علـی  طرف سـرهنگ 
سـازمان بسـیج فرهنگیـان گیـلان در دفتر 
مدیـرکل نوسـازی مـدارس گیـلان تجلیل 

شد.
سـرهنگ پاسـدار غلامـی مدیرکانـون 
مرکزی بسـیج فرهنگیـان اداره کل آموزش 
و پرورش اسـتان و جناب سـرهنگ سعادت 
نـژاد در نشسـت صمیمـی بـا مدیـرکل 
نوسـازی مـدارس گیـلان بـا برشـمردن 
اقدامـات انجـام شـده در راسـتای رفـع 
مشـکلات فضاهای آموزشی استان، تصریح 
نمود: بایـد قدردان تلاش مسـئولانی که در 
فضاهـای  شـاخصهای  ارتقـاء  راسـتای 
آموزشـی و زیرسـاخت های فرهنگی تلاش 

می کنند، باشیم.
وی با بیان اینکه از فرصتها بایسـتی برای 
خدمت اسـتفاده نماییم، اذعان داشت: اداره 
کل نوسـازی مدارس همیشـه پیشـتاز ارائه 
خدمـات مطلـوب بـه مـردم عزیـز و دانـش 

آموزان گرانقدر می باشد.

خبـــر شهرستان

زهـرا کارزگر.خبرنـگار مملکـت |  مدیـرکل غلـه و خدمـات بازرگانی 
اسـتان گلسـتان گفـت: اجـرای طـرح خریـد نـان بـا کارتخوان هـای 

هوشـمند در ۳ نانوایی گرگان مرکز استان گلستان آغاز شد.
 محمدرضـا افشـار در جمـع خبرنگاران با اشـاره به آغاز طـرح خرید 
نـان با کارتخوان های هوشـمند در اسـتان اظهار داشـت: مقدمات خرید 

نـان بـا کارتخوان هـای هوشـمند در اسـتان گلسـتان فراهـم اسـت و 
اجـرای این طـرح در گرگان آغاز شـده اسـت. وی افزود کـرد: ۳ نانوایی 
در شـهر گـرگان بـه کارتخوان هـای هوشـمند مجهز شـدند و در صورت 
موفـق بـودن طرح نان هوشـمند در این سـه واحـد این طرح به سـرعت 
در سراسـر اسـتان اجـرا می شـود. مدیـرکل غلـه و خدمـات بازرگانـی 

اسـتان گلسـتان افزود: در این طرح دولـت به نانوایی هـا آرد را به قیمت 
آزاد می فروشـد امـا قیمت نـان تغییر خاصـی نمی کنـد و در ازای فروش 
هـر نـان از طریـق دسـتگاه هوشـمند بـه نانوایی هـا یارانـه پرداخـت 
می کنـد. افشـار گفت: ذخیـره مطمئنـی از گندم در سـیلوهای اسـتان 

وجود دارد و نگران تامین آرد مورد نیاز برای اسـتان نیستیم.

اجرای طرح خرید نان با کارتخوان های هوشمند در استان گلستان آغاز شد

اگــر مشــترکین اصفهانــی در ســال ۱۴۰۰ 
مدیریــت ۲۱۶ مــگاوات برق داشــتند می توانســتیم 
خاموشــی نداشــته باشــیم ،امــا بــه دلیــل گرمــای 
زودرس و دیــر وارد شــدن نیــروگاه هــا به مدار شــاهد 
خاموشــی هایــی درایــن ســال بودیــم. امــا در ســال 
ــث  ــمت بح ــه س ــر ب ــه کمت ــرای اینک ــاری ب ج
خاموشــی ها پیــش رویم ،مشــترکین بخصــوص در 
ــه  ــرق را ب ــوی مصــرف ب ــد الگ ــی بای بخــش خانگ
خصــوص در ســاعات پیــک مصــرف رعایــت نمایند 
تــا بتوانیــم بــا مدیریــت مصــرف مانــع خاموشــی ها 

شویم.
مهنــدس مرســل صالحــی گفــت : گــذر از 
تابســتان ۱۴۰۱ بــدون خاموشــی بــه ســمت ایــن 
موضــوع بــود کــه هر ســاله با رشــد ۳ درصــد مصرف 
بــرق در شــهر اصفهــان مواجــه هســتیم  ومتاســفانه 
بــا ورود رمــز ارزهــای غیــر مجــاز میزان مصــرف برق 
درتابســتان افزایــش بیشــتری پیــدا می کنــد از این 
رو نیازمنــد آن هســتیم کــه شــهروندان عــلاوه بــر 
صرفــه جویــی در مصــارف خود،موقعیــت محــل هــا 
و افــرادی کــه بــه صــورت غیــر مجــاز اقدام بــه نصب 
رمــز ارز نمــوده انــد را بــه نهــاد هــای نظارتــی و اداره 

برق گزارش دهند.
   بیش از ۸ هزار و ۵۰۰ مگاوات برق باید 

ازطریق مدیریت مصرف تامین شود
مرســل صالحــی،در ادامــه از طرح های تشــویقی 
ــرای مشــترکین کــم مصــرف در  ــن شــر کــت ب ای
ســال جــاری خبــر داد و گفــت: مشــترکینی کــه در 
ــه مــدت مشــابه ســال  تابســتان امســال نســبت ب
گذشــته میــزان مصــرف خــود را کاهــش دهنــد بــه 
ــاداش  ــش، پ ــاعت کاه ــو وات س ــر کیل ــزان ه می

دریافت می کنند.
ــک از  ــام پی ــه داد: الگــوی مصــرف در ای وی ادام
خــرداد تــا شــهریور مــاه بــه علــت وجــود سیســتم 
هــای ســرمایش ۳۰۰ کیلــووات ســاعت لحاظ شــده 
ــای  ــر ماه ه ــامل دیگ ــه ش ــک ک ــر پی ــام غی و در ای

ــوی  ــاعت الگ ــووات س ــد ۲۰۰ کیل ــی باش ــال م س
مصــرف تعییــن شــده اســت . وی بــا اشــاره بــه اینکه 
مشــترکین بایــد بــه زمــان هــای مصــرف بــرق، کــه 
ــاری اســت  ــاری و پــر ب ــاری؛ میــان ب شــامل کــم ب
دقــت کننــد و در ســاعات اوج بــار از لــوازم پــر مصرف 
اســتفاده نکننــد تــا هزینــه بــرق پرداختــی کاهــش 
یابــد افــزود: امســال  بــرای داشــتن بــرق پایــدار در 
کشــور بــه ۶۵ هــزار مــگاوات بــر ق احتیــاج اســت 
ــروگاه  ــق نی ــگاوات از طری ــزار و ۵۰۰ م ــه ۵۷ ه ک

حرارتــی تامیــن مــی شــود و ۸ هــزار و ۵۰۰ مــگاوات 
آن باید از طریق مدیریت مصرف تامین گردد.

   خانوارهای چند نفره تقاضای کد خانوار 
کنند

مرســل صالحــی افــزود: ۷۰ درصــد مشــترکین 
مصــرف آن هــا مطابــق بــا الگــوی مصــرف اســت و 
۳۰ درصــد باقــی مانــده غیــر الگو مــی باشــند.   خانه 
هــای کــه در آن چنــد خانــوار زندگــی مــی کننــد بــا 
تمــاس بــا ۱۵۲۱ مــی تواننــد بــرای کاهــش هزینــه 

ــوار  ــد خان ــای  ک ــود تقاض ــی خ ــرق مصرف ــای ب ه
ــوار  ــد خان ــی ک ــد میدان ــس از بازدی ــه پ ــوده ک نم

اعمال می گردد.
ــرق  ــع ب ــرف توزی ــت مص ــر مدیری ــر دفت مدی
اصفهــان اضافــه کــرد: مشــترکینی که متــراژ منازل 
آنها بیشــتر از میزان معمول اســت و بیشــتر از الگوی 
مصــرف نیــاز بــه مصرف بــرق دارنــد، میــزان افزایش 
مصــرف مــورد نیــاز خــود را بــا نصــب ســلول هــای 
فتوولتاییــک مــی تواننــد جبــران کننــد، پیامــک 

هزینــه قبــوض بــر روی تلفــن هــای همــراه 
مشترکین ارسال می شود.

   با نصب نرم افزار» برق من« جایزه صرفه 
جویی دریافت کنید

وی ادامــه داد: در پیامــک لینکــی قــرار دارد کــه 
میــزان بــرق مصرفــی را بــه صــورت کامــل و تفکیک 
شــده بــه اطــلاع مشــترک مــی رســاند. در پیامــک 
قبــض کــه بــرای مشــترک ارســال مــی شــود میزان 
ــق  ــرق مصرفــی دوره مربوطــه قیــد شــده و مطاب ب
الگــو یــا پــر مصــرف بودن مشــترک مشــخص شــده 
ــا ،  ــرف ه ــر مص ــه پ ــدار ب ــن هش ــه ضم ــت ک اس
ــا مدیریــت  درخواســت شــده اســت در دوره بعــد ب

مصرف برق در گروه خوش مصرف قرار گیرند.
صالحــی بیــان داشــت:نرم افــزار کاربــردی » برق 
مــن« نیــز بــه صــورت آن لایــن تمــام اطلاعاتــی که 
در قبــوض صــادر مــی شــد و حتــی میــزان مصــرف 
ــوی  ــا الگ ــه ب ــابه؛ مقایس ــدت مش ــه م ــبت ب نس
ــا مصــرف همســایگان، شــخص  مصرف،مقایســه ب
قرائــت کننــده کنتــور و دیگــر شــاخص هــا را ارائــه 

می کند .
   تکلیف خودمان را در مدیریت مصرف انجام 

دادیم
وی یــادآور شــد: مشــترکین خانگــی مــی تواننــد 
ــی  ــه پل ــاب گزین ــن و انتخ ــرق م ــب اپ ب ــا نص ب
مصــرف از ۵ درصــد پــاداش در هزینــه بــرق مصرفی 
بهــره ببرنــد. در بخــش صنعتــی و کشــاورزی نیز در 
صــورت مصــرف کمتــر از میــزان مشــخص شــده، 
قبــض بــرق آن هــا صفــر و حتــی پــاداش تعلــق می 

گیرد.
ــف  ــته تکلی ــال گذش ــه در س ــان اینک ــا بی وی ب
خودمــان را در مدیریــت مصــرف انجــام دادیم گفت: 
ــترک در  ــکاری ۷۵۰۰مش ــا هم ــه ب ــن زمین در ای
ــرجمع ۱۷  ــاورزی، س ــت و کش ــای صنع ــش ه بخ
میلیــارد تومــان پــاداش داخــل قبــوض بــه صــورت 

بستانکار لحاظ شد

مهندس مرسل صالحی

تکلیف خودمان را در مدیریت مصرف انجام دادیم

 | ،مملکت،اترک  اقتصاد  خبرنگارنقش  یاسوج 
سیدعباس فرج زاده معاون شهرسازی و معماری شهرداری یاسوج 
ازالتیماتم یکماهه به مالکینی که تغییر کاربری بدون مجوز در 
املاک خود داده اند برای رفع مشکلات پروانه ساختمانی خبر داد 
و گفت: پس مهلت یاد شده با سازه های که بصورت غیرقانونی 

تغییر کاربری داده باشند، برخورد قانونی خواهد شد.
این مسئول با اعلام این مطلب تصریح کرد: با توجه به اینکه 
طی سالهای اخیر تعداد زیادی از مالکین املاک خود را بر خلاف 
ضوابط و مقررات شهرسازی و طرح تفصیلی در اختیار صنوف 
مرتبط با اتومبیل ، تعمیر ، صافکاری ، برقکاری، نقاشی و ... و با هر 
فعالیت دیگر غیر مجاز قرار داده اند، حسب قانون و ضوابط، چنانچه 

دارنده پروانه ساختمانی مطابق پروانه اخذ شده، کاربری عملی آن 
را تغییر دهد، تخلف تغییر کاربری زمین صورت گرفته است.

وی درادامه افزود: همین طور ممکن است، ساختمانی بدون 
پروانه احداث شود که برخلاف نوع کاربری منظور در طرح ها از آن 
استفاده گردد و یا ممکن است، ساختمانی بدون پروانه احداث 
شده باشد که نوع کاربری ساختمان مغایر با کاربری تعیین شده 
در طرح  های شهرسازی باشد که این موارد نیز مصداق تغییر 

کاربری غیرمجاز است.
معاون شهرسازی ومعماری شهرداری یاسوج اضافه نمود: آن 
چه در ساختمان ها خلاف اصول شهرسازی و فنی و بهداشتی 
ساخته می شود و یا از محتوای طرح های شهرسازی تخطی و 

مندرجات پروانه در آن لحاظ نشود، خلاف محسوب و قابل 
رسیدگی است.

وی درادامه با هشدار با مالکینی که ساختمان خود را بدون 
اطلاع و غیرقانونی تغییر داده اند، گفت: این شهرداری یک ماه به 
مالکین این واحدها فرصت خواهد داد با مراجعه به شهرداری 
موضوع تغییر کاربری عملی ملک خود را پیگیری و  رفع مشکل 

نمایند.
فرج زاده در پایان خاطر نشان  کرد: بعد از انقضای مهلت اعلام 
شده، تمامی املاک فوق به کاربری مورد استفاده برگردانده خواهد 
شد و تغییر کاربری مجدد آن برای مالکین مستلزم هزینه فراوان 

و طی مراحل قانونی است.

معاونت شهرسازی معماری شهرداری یاسوج عنوان کرد:

التیماتم یکماهه شهرداری یاسوج به تغییر کاربری ها بدون مجوز
برخورد سنگین قانونی در صورت عدم مراجعه مالکین به شهرداری

مدیرکل تامین اجتماعی گیلان :

در سـال ۱۴۰۰ بیش از چهل و شـش هزار نفر 
از گیلانیـان بـه صـورت غیرحضـوری نسـبت به 
انعقـاد یـا تجدیـد قراردادهای بیمه هـای حرف و 
مشـاغل آزاد در نرخهـای مختلف اقـدام نموده اند 
.بـه گـزارش روابط عمومـی و امور فرهنگـی اداره 
کل تامیـن اجتماعـی گیلان ، علی حسـین نژاد با 
اشـاره به اینکه در حال حاضر بیش از ۹۶۰۰۰ نفر 
در سـطح اسـتان در زمـره پوشـش بیمـه حرف و 
مشـاغل آزاد هسـتند افزود : این سـازمان از نیمه 
دوم سـال ۱۳۹۹ در راسـتای اجـرای طـرح تحول 
دیجیتالـی و توسـعه خدمات الکترونیکـی ، اقدام 
بـه اجـرای طـرح ۳۰۷۰ بـرای گسـترش سـی 
خدمـت در بسـتر اینترنـت و از طریـق سـامانه 
خدمات غیرحضـوری با هدف کاهش ۷۰ میلیون 
مراجعـه سـالانه نمـود کـه پـس از اطلاع رسـانی 
هـای گسـترده و فرهنـگ سـازی در ایـن زمینه ، 
گیلانیـان از سـرویس هـای پیـش بینـی شـده 

استقبال خوبی داشتند . 

وی بـا بیـان اینکـه بـر اسـاس آخریـن ارزیابی 
انجـام شـده سـازمانی ، اسـتان گیـلان در سـال 
۱۴۰۰ بـا ثبـت ۴۶۴۲۳ فقـره قـرارداد حـرف و 
مشـاغل آزاد در زیرگروههـای مختلـف از قبیـل 
صاحبـان حرف ، زنـان خانه دار و دانشـجویان و ... 
در رتبـه پنج کشـور بوده اسـت اظهار داشـت این 
مهـم بیانگر اسـقبال خوب شـهروندان از خدمات 

غیرحضوری ارائه شده میباشد . 
علی حسـین نژاد یـادآور گردید کـه حدود ۴۰ 
درصد قراردادهای حرف و مشـاغل آزاد در سـطح 
کشـور بـا نـرخ ۱۲ درصـد و شـامل تعهـدات 
بازنشسـتگی و فـوت پـس از آن ، ۲۳ درصـد 
قراردادهـا بـا نـرخ ۱۴ درصـدی و شـامل تعهدات 
بازنشسـتگی و فوت قبـل و بعـد از آن و ۳۷ درصد 
قراردادهـا بـا نـرخ ۱۸ درصـدی و شـامل تعهدات 
بازنشسـتگی ، فـوت و ازکارافتادگی بـوده و افزون 
بـر نیمـی از متقاضیـان درخواسـت اسـتفاده از 

پوشش های درمانی سازمان را نیز داشته اند . 

مدیـرکل تامیـن اجتماعـی گیـلان در بخش 
دیگـری از سـخنان خـود بـا اشـاره به طـرح بیمه 
فراگیـر خانـواده ایرانـی کـه بـا هـدف گسـترش 
پوشـش بیمه ای بـه تمامی آحاد جامعـه و از آبان 
ماه سـال گذشـته با اولویت بانوان و فرزندان بالای 
۱۸ سـال خانـواده ها اجرایی گردیده اسـت اظهار 
امیـدواری نمـود ایـن بسـتر زمینـه اسـتفاده و 
برخورداری تعداد بیشـتری از شـهروندان را فراهم 

نماید .
وی افـزود : علاقمنـدان میتوانند بـدون نیاز به 
از طریـق سـامانه خدمـات  تنهـا  و  مراجعـه 
غیرحضـوری بـه نشـانی es.tamin.ir بـا انعقـاد 
قرارداد تحت پوشـش تامین اجتماعی قرار گرفته 

و از تعهدات مربوطه بهره مند گردند .  
شـایان ذکر استان اسـتانهای اصفهان ، تهران ، 
فـارس و مازندران در ایـن ارزیابی در رتبه های اول 
تـا چهارم قـرار دارنـد که همگـی دارای جمعیتی 

به مراتب بیشتر از استان گیلان هستند .  

گیلان پنجمین استان کشور در استقبال از سامانه خدمات الکترونیکی تامین اجتماعی برای انعقاد 
قراردادهای غیرحضوری بیمه های حرف و مشاغل آزاد در سال ۱400 بوده است

در نشست مجازی مهندس اکبری مقدم با مدیر کل منطقه ویژه اقتصادی اورنبورگ روسیه توافق شد

به گزارش مدیریت روابط عمومی و امور بین 
الملل سازمان منطقه آزاد انزلی، مهندس علی 
و  مدیره  هیأت  رییس  مقدم  اکبری  اوسط 
مدیرعامل سازمان در جریان یک نشست مشترک 
مجازی با خیلیمونچیک نیکیتا سرگیویچ مدیرکل 
در  روسیه  اورنبورگ  اقتصادی  ویژه  منطقه 
خصوص برنامه ها و راهکارهای توسعه همکاری 
ها به بحث و گفتگو پرداخت. براین اساس برگزاری 
نمایشگاه و همایش های مشترک در منطقه آزاد 
انزلی؛ برپایی رویدادهای مشترک تجاری در قالب 
بازدید فعالین اقتصادی دو طرف از ظرفیت ها و 
فرصت های سرمایه گذاری و همکاری مشترک؛ 
بهره گیری از امکانات موجود ترانزیتی،لجستیکی 
و انبارداری مجتمع بندری کاسپین به منظور 
توسعه همکاری های ترانزیتی میان دو کشور و 
امکان سنجی تهاتر کالا از مهمترین موضوعات 
مورد توافق در این گفتگوی دو جانبه را به خود 
اختصاص داد. از سوی دیگر دو طرف در خصوص 

همکاری در مسیر تشکیل شورای همکاری مناطق 
آزاد دو کشور ایران و روسیه در راستای تشکیل 
شورای همکاری مناطق آزاد کشورهای حاشیه 
دریای خزر به توافق رسیده و آمادگی خود را جهت 
تأسیس واحدهای تولیدی مشترک فرآوری 

محصولات کشاورزی و دامی اعلام نمودند.
گفتنی است در این نشست معاونین بندری و 
حوزه خزر ، اقتصادی و سرمایه گذاری، مدیر روابط 
عمومی و امور بین الملل و مشاور حوزه اوراسیا 
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد انزلی و معاون اول 
مدیر کل، رئیس آژانس ترویج سرمایه گذاری و 
مدیر آژانس ترویج سرمایه گذاری منطقه ویژه 

اقتصادی اورنبورگ حضور داشتند.
منطقه ویژه اقتصادی “اورنبورگ”، در جنوب 
شرقی روسیه و در جوار کشور قزاقستان قرار گرفته 
و به دلیل جایگاه ویژه جغرافیایی خود از ظرفیت 
های بالایی در مسیر دسترسی به بازارهای شرق 

روسیه و آسیای مرکزی برخوردار می باشد.

ایجاد کارخانجات فرآوری محصولات کشاورزی-دامی، 
ترانزیت کالا و برگزاری نمایشگاه های مشترک
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محمد علی فراهانی با اشاره به اینکه مردم وکلا را 
امین خود می دانند، تصریح کرد: در حال حاضر 
وضعیت آزمون های وکالت چندان مشخص نیست و 
هیچ گونه شفافیتی در خصوص حد نصاب قبولی افراد 
وجود ندارد و باید نقاط ابهام و تردید این آزمون با در 
نظر گرفتن موضوع مصاحبه حضوری و تست های 
شخصیت شناسی و صلاحیت اخلاقی بر طرف گردد.

افزایش آزمون های وکالت در طول سال اشتباه است 
چرا که در آزمون های تستی صلاحیت های عمومی و 
شخصیتی افراد مورد ارزیابی قرار نمی گیرد و شیوه 
فعلی هیچ مبنای علمی و صحیح برای جذب افراد ندارد 
و افرادی که حافظه قوی در حفظیات دارند یا تکنیک 
های تستی را فرا گرفته اند یا برخی افراد که در کلاس 
های وکالت شرکت می کنند قطعا نتیجه بهتری کسب 
می کند واین اصلا به این معنا نیست که افرادی در 
آزمون وکالت قبول می شوند از قدرت بالایی در این 
حوزه برخوردار هستند.  وکیل کاربلد باید دارای قدرت 
تحلیل، مسئولیت پذیری اجتماعی، وجدان کاری و 
سلامت اخلاقی بالا باشد که در آزمون های وکالت فعلی 
به آن توجه چندانی نشده است و در طرح فعلی مجلس 

نیز این موضوع مورد غفلت قرار گرفته است.
 فردی که پروانه وکالت را در اختیار دارد باید از حق 
مردم جان مردم و ناموس مردم دفاع کند و چنین فردی 
باید دارای یکسری شاخص های عمومی باشد تا بتواند 

شایستگی دریافت پروانه وکالت را داشته باشد که این 
موضوع در این طرح لحاظ نشده است. 

 در حال حاضر وضعیت آزمون های وکالت چندان 
مشخص نیست و هیچ گونه شفافیتی در خصوص حد 

نصاب قبولی افراد وجود ندارد و باید نقاط ابهام و تردید 
این آزمون با در نظر گرفتن موضوع مصاحبه حضوری 
و تست های شخصیت شناسی و صلاحیت اخلاقی بر 

طرف گردد.
 طرح مجلس برای صلاحیت افراد در کوتاه مدت 
خوب است اما در بلند مدت باید نظام آموزش حقوق 
در وکالت و قضاوت مورد بررسی مجدد قرار بگیرد ونظام 

آموزشی منطبق با نظام حرفه ای باشد.
اساسا در مباحث اجتماعی همچون حوزه وکالت 
نمی توان نگاه تک بعدی به مسائل داشت و بررسی این 
حوزه نیاز به کار علمی و کارشناسی دارد و وکالت حوزه 
چند بعدی است و این نیست که بگوییم در کشور تعداد 

وکیل کم است آن را افزایش دهیم.
فراهانی افزود: اینکه بگوییم در ایران سرانه وکیل در 
کشور کم یا زیاد است کاری اشتباه است چرا که این کار 
نیاز به بررسی های علمی و دقیق دارد و اینکه بدون کار 
آماری و تحلیلی بگوییم مثلا سرانه وکیل در فلان کشور 
از ایران بیشتر و کمتر است امری نسجیده است چرا که 
باید به همه ابعاد نگاه کرد و موضوع وضعیت قضایی هر 
کشور و نحوه بررسی پرونده ها را مورد ارزیابی قرار داد.

وزیر راه و شهرسازی گفت: بر اساس برنامه ریزی صورت گرفته و در 
قالب طرح نهضت ملی مسکن، ۸ هزار واحد مسکونی در شهرستان 
پاکدشت احداث می شود. رستم قاسمی در جریان سفر روز پنجشنبه به 
شهرستان پاکدشت، از محل اجرای احداث ۸۳۰ واحد مسکونی در قالب 
طرح نهضت ملی مسکن بازدید کرد و در جریان روند اجرای آن قرار گرفت.

طرح نهضت ملی مسکن شهرستان پاکدشت در ۵ نقطه از مسکن مهر 
امام رضا )ع( توسط پیمانکار در حال اجرا است که هم اکنون به مرحله 
ستون و سقف رسیده است. کل نیاز ۴ ساله شهرستان پاکدشت به منزل، 
۱۰ هزار ۷۳۷ واحد اعلام شده که از این تعداد احداث ۸۶۷ واحد برای 
شریف آباد و یکهزار و ۳ واحد برای فرون آباد و مابقی برای شهر پاکدشت 

برآورد شده است.
رستم قاسمی روز پنجشنبه در جریان سفر به شهرستان پاکدشت به 
نمایندگی از رئیس جمهوری ایران اسلامی در جمع خبرنگاران گفت: بر 
اساس برنامه ریزی صورت گرفته و طی ۴ سال آینده، ۸ هزار واحد مسکونی 
در قالب طرح نهضت ملی مسکن در شهرستان پاکدشت احداث و به افراد 

متقاضی واجد شرایط واگذار می شود.
وی افزود: زمین مورد نیاز احداث این واحدهای مسکونی به طور کامل 

تأمین شده و هم اکنون اجرای ۶۵۰ واحد در دست اقدام است.
قاسمی اظهار داشت: بر اساس تعهد دولت، تا پایان فعالیت دولت 
سیزدهم ۴ میلیون واحد مسکونی در سراسر کشور احداث می شودکه با 

توجه به این که ساخت مسکن در ایران بیش از یک سال به درازا می کشد، 
تلاش شده تا در دو قسمت ۲ میلیون واحدی، این تعهدات نهایی و اجرایی 

شود.
وی با اشاره به وضعیت کمربندی جنوبی پاکدشت گفت: در حال حاضر 
کار استملاک ۱۰ کیلومتر از اراضی طول مسیر این کمربندی به طور موقت 
انجام شده و قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا)ص( با تجهیز کارگاه مشغول به 
فعالیت است تا هر چه سریعتر این ۱۰ کیلومتر زیرسازی و آسفالت شده و 
به بهره برداری رسد. وزیر راه و شهرسازی با اشاره به مشکل ۱۸ ساله تعاونی 
مسکن کارگران پاکدشت گفت: خوشبختانه اجرای این طرح در حوزه راه 

و شهرسازی با مطرح شدن در کمیسیون ماده ۵ هیچ مشکلی ندارد و از 
نظر ما این زمین به حوزه شهر الحاق شده است.

قاسمی گفت: اراضی این شرکت تعاونی در حوزه محیط زیست با 
مشکلاتی مواجه بوده که با همکاری رئیس سازمان محیط زیست، این 
مشکل نیز در هفته آینده برطرف شده و زمینه برای احداث مسکن در آن 
فراهم می شود. وزیر راه و شهرسازی در جریان سفر یک روزه به پاکدشت، 
با حضور در فرمانداری این شهرستان با جمعی از مردم دیدار و گفتگو کرد.

رستم قاسمی که روز پنجشنبه پس از برگزاری جلسه شورای اداری 
استان تهران که با حضور آیت الله سیدابراهیم رئیسی، رئیس جمهور ایران 
اسلامی در سالن وزارت کشور،  به شهرستان پاکدشت سفر کرده است، 
پس از بازدید از طرح های عمرانی نیمه تمام، با حضور در فرمانداری این 
شهرستان با مردم و نمایندگان بخش های مختلف جامعه دیدار و گفت وگو 
کرد. در جریان این دیدار، نمایندگان ورزشکاران، شرکت تعاونی مسکن 
کارگری و جمعی از متقاضیان مسکن مطالب خود را با وزیر راه و شهرسازی 
در میان گذاشتند. قاسمی در جریان برپایی میز خدمت درخواست های 
تنی چند از مراجعین را دریافت کرده و دستورات لازم برای رفع مشکلات 

مردم را صادر کرد.
وزیر راه و شهرسازی در سفر یک روز به شهرستان پاکدشت، ضمن ادای 
احترام به مقام شهدا، از طرح های نیمه تمام کمربندی جنوبی، ورزشگاه 

شهدای پاکدشت و طرح نهضت ملی مسکن بازدید کرد.

 غلامحسین شافعی رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران در حکمی، مجتبی مدرس زاده را به عنوان دبیرکل این نهاد منصوب 
کرد. شافعی در مراسم تکریم و معارفه دبیرکل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران گفت: امیدواریم این تغییرات با تاکید بر اصل 
تحول در اتاق ایران بتواند شرایط بخش خصوصی را در داخل کشور و حوزه بین الملل به نحو مطلوبی پیش ببرد. همچنین امیدواریم در این دوره 
شرایط کار موفق برای همه همکاران در اتاق ایران نیز فراهم شود. در ادامه این نشست، مجتبی مدرس زاده دبیرکل اتاق ایران با تشکر از اقدامات 
انجام شده، از ضرورت تنظیم سند تحول اتاق ایران بر مدار پیشرفت اقتصادی انقلاب اسلامی در تراز اهداف و اندیشه های رهبر معظم انقلاب 

سخن گفت. وی همچنین همدلی و انسجام عملی میان کارکنان،  مدیران و معاونان اتاق را مبنای رویکرد جدید اتاق ایران دانست.

معافیت پرداخت بدهی 
روسیه پایان یافت

خزانه داری آمریکا اعلام کرد که ایالات متحده 
معافیتی که به مسکو اجازه پرداخت بدهی 
سرمایه گذاران آمریکایی را با وجوه نگهداری شده 
در روسیه می دهد، پایان خواهد داد. اقدامی که 
می تواند کشور ولادیمیر پوتین را به نکول 

نزدیک تر کند.
بند فرار از تحریم های مالی شدید اعمال شده 
بر مسکو پس از حمله به اوکراین در اواخر فوریه 
تا  می داد  اجازه  آمریکایی  بانک های  به  که 
پرداخت ها به طلبکاران را دریافت و پردازش کنند 
دو روز قبل از موعد پرداخت بدهی بعدی روسیه، 
پایان می یابد. مجازات تحریم های غرب علیه 
روسیه تا حد زیادی این کشور را از سیستم مالی 
بین المللی جدا کرده است، از جمله مسدود کردن 
توانایی مسکو برای دسترسی به وجوهی که در 
بانک های ایالات متحده برای پرداخت به طلبکاران 

خارجی خود نگهداری کرده است.
جانت یلن، وزیر خزانه داری ایالات متحده هفته 
گذشته به این اقدام اشاره کرد و گفت که این 
معافیت برای اجازه دادن به موسسات مالی برای 
تعدیل اعمال شده است اما محدودیت زمانی دارد.

آخرین اقدام، خروجی نهایی که دولت پوتین 
را مجبور می کرد تا صندوق ذخیره جنگی خود را 
برای پرداخت هزینه ها تخلیه کند، از بین می برد.

جانت یلن اعلام کرده بود که هدف این 
پیش فرض، بخشی از تلاش های جو بایدن برای 

تشدید فشار بر پوتین است.
دولت روسیه تلاش کرده است که به ارز داخلی 
استقراض خود را پرداخت کند اما بسیاری از اوراق 

قرضه اجازه بازپرداخت به روبل را نمی دهند.
دولت روسیه امسال با ده ها مهلت پرداخت 
بدهی مواجه است؛ مورد بعدی، در ۲۷ مه، ۱۰۰ 
میلیون یورو سود دو اوراق است که یکی نیاز به 
پرداخت فقط به دلار، یورو، پوند یا فرانک سوئیس 

دارد و دیگری را می توان به روبل پرداخت کرد.
بر اساس گزارش های رویترز و وال استریت 
ژورنال، وزارت دارایی روسیه برای انجام پرداخت ها 
و جلوگیری از نکول، وجوه را زودتر به خارج از 
کشور منتقل کرد. نزدیک به ۴۰۰ میلیون دلار 

سود در اواخر ژوئن سررسید است.
با این حال، مسکو همچنان مقادیر زیادی پول 
نقد از صادرات انرژی خود به ارمغان می آورد و 
برای  می کند  مجبور  را  اروپایی  کشورهای 

جلوگیری از تحریم ها به روبل پرداخت کنند.
اگر اروپا تحریم نفتی را پشت سر بگذارد، این 
وضعیت می تواند تغییر کند، اگرچه مقامات 
اتحادیه اروپا هفته هاست که بدون راه حلی درباره 
این موضوع بحث می کنند. وزارت روسیه گفت 
که بدهی خارجی این کشور بین ۴.۵ تا ۴.۷ 
تریلیون روبل )حدود ۵۰ میلیارد یورو، ۶۰ میلیارد 

دلار( یا ۲۰ درصد از کل بدهی عمومی است.

بازدید هیات کارشناسی 
دولت از محل ریزش 

ساختمان متروپل
هیات سه نفره کارشناسی شامل مشاور معاون 
اول رییس جمهور، رییس مرکز تحقیقات مسکن 
و شهرسازی و معاون عمرانی وزارت کشور با حضور 
در آبادان، از محل ساختمان تخریب شده متروپل 
بازدید کردند. پیرو دستور معاون اول رییس جمهور 
مبنی بر اعزام هیات کارشناسی به محل سانحه 
ساختمان متروپل آبادان، محمدرضا یزدی مشاور 
معاون اول رئیس جمهور، محمدمهدی حیدری 
رئیس مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی، 
مهدی جمالی نژاد معاون عمرانی و توسعه امور 
شهری وزارت کشور به همراه تعدادی از اعضای 
هـیئت علمی مرکز تحقیقات و معاون مدیرکل 
بازرسی، ارزیابی عملکرد و حقوق شهروندان 
وزارت راه و شهرسازی، چهارشنبه ۴ خرداد ماه از 
محل ساختمان تخریب شده موردنظر موسوم به 
برج های دوقلو متروپل در محله امیرکبیر )امیری( 

شهر آبادان بازدید کردند.
در این بازدید که بیش از ۶ ساعت به طول 
انجامید، نقطه نظرات رئیس سازمان نظام 
مهندسی ساختمان استان خوزستان و شهر 
آبادان، معاونین اداره کل راه و شهرسازی استان 
خوزستان، نمایندگان معاونت ساختمان و مسکن 
وزارت راه و شهرسازی، نمایندگان سازمان 
مدیریت بحران کشور، نمایندگان سازمان های 
مختلف امداد و نجات اعم از هلال احمر ج. ا.ا. ، 
ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان 
شهرداری های اهواز و تهران، سازمان اورژانس و 
خدمات درمانی استان خوزستان و آبادان و 
همچنین اداره مدیریت بحران شهرداری اهواز و 

آبادان طرح و مورد بررسی قرار گرفت.
به گزارش مرکز تحقیقات راه، مسکن و 
شهرسازی، توصیه های کارشناسی اولیه برای 
ادامه عملیات آواربرداری با ملاحظات فنی و 
مهندسی با توجه به وضعیت ناپایدار سازه تخریب 
شده متروپل بر اساس مقدورات موجود در شهر 
آبادان ارائه و مقرر شد با دسترسی به نقشه های 
حداقلی فنی و سازه ای ساختمان مذکور، آسیب 
شناسی سانحه دلخراش برج های دوقلو متروپل 
با برگزاری جلسه فنی، کارشناسی و هم اندیشی، 
در محل شعبه سازمان نظام مهندسی ساختمان 

استان خوزستان در شهر آبادان ادامه یابد.

پاسخ وزیر کار در مورد 
تاثیر درآمد فرزند مجرد 

در حذف یارانه خانوار
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی درباره محاسبه 
حقوق فرزندان مجرد در سرجمع درآمد خانوار 

برای پرونده دریافت یارانه توضیحاتی ارائه کرد.
حجت الله عبدالملکی در پاسخ به این پرسش 
که مردم گلایه هایی از محاسبه درآمد فرزندان 
مجرد در سرجمع درآمد خانوار دارند، آیا وزارت 
تعاون برنامه  ای برای اصلاح این موضوع دارد؟ 
گفت: هر خانواده یک پرونده هدفمندی یارانه دارد 
که شامل تمامی افرادی است که همسفره هستند؛ 
همسفره یعنی پدر، مادر و فرزندان که تمامی 
درآمد همه اعضای خانواده در سرجمع پرونده 

مذکور محاسبه می شود.
وی افزود: اگر فرزندی به سن قانونی رسیده و 
تمایل نداشته باشد که درآمدش در سرجمع 
درآمد خانوار لحاظ شود، می تواند در سایت 
هدفمندی یارانه ها، درخواست دهد و خود را به 
عنوان خانواده ای جدا معرفی کند؛ هیچ منعی 

برای این موضوع وجود ندارد.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در پاسخ به این 
پرسش که شنیده می شود، امکان جداکردن یارانه 
فرزندان مجرد از خانواده وجود ندارد، توضیح داد: 
مسئولیت این موضوع با سازمان هدفمندی 
یارانه ها است که مطرح می کنند آن را انجام 

می دهیم.

فولادگر عنوان کرد؛
حذف ارز ۴2۰۰ تومانی 
اقدامی مثبت از سوی 

دولت سیزدهم
مشاور وزیر امور اقتصادی و دارایی اصلاح 
سیاست ارز ۴۲۰۰ تومانی را یکی از اقدامات مثبت 
دولت سیزدهم عنوان کرد و گفت: باید برخی از 
اقدامات ساختاری انجام شود تا این تلاش دولت 

با نتیجه ای معقول همراه شود.
»حمیدرضا فولادگر« در مورد اصلاح سیاست 
ارز ترجیحی و تاثیر آن بر اقتصاد کشور، اظهار کرد: 
اصل موضوع حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی به لحاظ 
اهمیت اجرایی شدن آن به عنوان یک سیاست 
غیرقابل انکار تلقی می شود و راهی است که 
مسوولان اجرایی باید آن را از مدت ها قبل در کشور 

اجرا می کردند.
وی ادامه داد: به دلیل وجود برخی از مصارف 
و ضرورت ها در سال های گذشته یک ارزی با 
قیمت ثابت به نام ارز ترجیحی برای تامین کالای 
اساسی در نظر گرفته شد تا کالاها با قیمتی مناسب 
به دست مردم برسند و توان خرید آن در بین مردم 
وجود داشته باشد و اقشار مختلف جامعه در کشور 

درگیر مسایل معیشتی نشوند.
فولادگر خاطرنشان کرد: در طول این سال ها 
اختصاص ارز ۴۲۰۰ تومان برای خرید گندم و دارو 
در اولویت قرار داشت و این ارز برای بیش از ۲۰ 
کالا در نظر گرفته شد، اما درنهایت به پنج قلم کالا 

کاهش پیدا کرد.
مشاور وزیر اقتصادی و دارایی اعلام کرد: دولت 
سیزدهم از زمان روی کار آمدن خود تصمیم به 
اصلاح هر چه سریع تر این ارز از اقتصاد کشور 
گرفت که این اقدام را با توجه به مصوبه مجلس به 

مرحله اجرا رساند.
وی ادامه داد: این اقدام ازجمله مسایلی بود که 
باید به طور حتم انجام می شد و تحت تاثیر چنین 
اتفاقی مسوولان حاضر در دولت سیزدهم با تلاش 

گسترده خود آن را به مرحله اجرا رساندند.
نماینده ادوار مردم در مجلس با بیان اینکه با 
توجه به مزایای چنین اقدامی اما دولت باید عوارض 
و جوانب آن را در نظر بگیرد که خوشبختانه دولت 
بخش زیادی از آن ها را موردتوجه قرار داد، گفت: 
مجلس برخی از این اختیارات را به دولت داد که 
این امر نقطه آغازی برای حذف این ارز از اقتصاد 

کشور بود.
مشاور وزیر اقتصادی و دارایی اعلام کرد: مساله 
مورد تاکید ما این است که باید برخی از اقدامات 
اقتصادی به صورت هم زمان انجام شود تا اجرای 

آن بتواند نتیجه بخش باشد.
وی با تاکید بر اینکه اصلاح یارانه در اولویت 
فعالیت اقتصادی دولت قرار گرفت اما باید در کنار 
آن باید رونق اقتصادی در دستور کار باشد، گفت: 
از این طریق باید شرایط محیط کسب وکار بهبود 
پیدا کند تا مردم از این طریق قدرت و توان خرید 

پیدا کنند.
فولادگر اعلام کرد: در این میان باید اقدامی 
انجام شود تا رونق اقتصادی صورت بگیرد و مردم 

از این طریق توان خرید پیدا کنند.
به گفته مشاور وزیر اقتصادی و دارایی، بعد از 
این اقدام باید مساله تورم و حجم نقدینگی برطرف 
شود، در غیر این صورت ارزش یارانه ای که به مردم 
اختصاص پیدا کرده با کاهش همراه خواهد شد.

وی تصمیم برای حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی را 
جزو اقدامات مثبت این دولت عنوان کرد و 
گفت: با توجه به اقدام مثبتی که دولت در 
دستور کار قرار داده است؛ باید برخی از اقدامات  
ساختاری انجام شود تا نتیجه این زحمت دولت 
تاکید  اما  شود  همراه  معقول  نتیجه ای  با 
مسئولان دولتی در تصمیم گیری ها باید بر قشر 

ضعیف جامعه باشد.

»مجتبی مدرس زاده« دبیرکل اتاق بازرگانی، صنایع، 
معادن و کشاورزی ایران شد

یک کارشناس حقوقی در گفت و گو با روزنامه مملکت بررسی کرد: 

وزیر راه و شهرسازی:

شفافیتی در آزمون های وکالت وجود ندارد

۸ هزار واحد مسکن در پاکدشت احداث می شود

دریچهنگـــــــــاه صنعت و خودرو

معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی مطرح کرد

معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی و رئیس 
سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور، حفظ شأن 
و منزلت گواهینامه های مهارت را خط قرمز 
سازمان برشمرد و بیان داشت: جلوگیری از صدور 
حتی یک مورد گواهینامه خلاف در دستور کار 
سازمان قرار دارد و اشد مجازات بدون هیچگونه 
اغماض برای متخلفان در این زمینه اعمال می 

شود.
غلامحسین حسینی نیا  گفت: در پی چارچوب 
صلاحیت های حرفه ای ملی که در انتظار هیأت 
محترم وزیران است به زودی صلاحیت حرفه ای 
همه تکنسین ها و کارگران فنی بررسی و احراز و 
برای واجدین شرایط کارت مهارت صلاحیت 

حرفه ای صادر خواهد شد.
 وی تصریح کرد: در طرح صلاحیت حرفه ای، 
مهارت فنی افراد توسط سازمان آموزش فنی و 
حرفه ای کشور و صلاحیت فردی افراد توسط ناجا 
مورد سنجش قرار می گیرد و خانواده هایی که می 
خواهند از مهارت تکنسین ها و کارگران فنی 
استفاده کنند می توانند به صورت برخط هم 
صلاحیت فنی و هم فردی اطمینان حاصل کرده 

و با اطمینان خاطر خدمات دریافت کنند.
رئیس سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور،  
ارائه آموزش های مهارتی کیفی متناسب با نیاز بازار 
را  اولین گام در ارتقای اعتبار آزمون های سنجش 
مهارت و صلاحیت حرفه ای دانست و اذعان 
داشت: بهره گیری از آزمونگران خبره شاغل در 
بخش های مختلف، از دیگر مولفه های ارتقاء 
کیفیت در سنجش مهارت و صلاحیت حرفه ای 

می باشد.

وی گواهینامه های مهارت، معتبرترین و 
تنهاترین مدرک مهارتی در سراسر کشور و در 
سطح بین المللی می باشد، افزود: گواهینامه های 
مذکور برای تمامی افراد، پس از کسب آموزش 
های مهارتی آموزش و شرکت در آزمون های 
سنجش مهارت و صلاحیت حرفه ای برای 

متقاضیان صادر خواهد شد.
وی با تأکید بر صدور گواهینامه مهارت به 
کسانی که شایستگی و صلاحیتش حرفه ای دارند، 
اذعان داشت: یکی از اهداف  اصلی نظام آموزش 
فنی  وحرفه ای تربیت نیروهای توانمندی است که 
با استفاده از مهارت های به دست آورده، به طور 
موفقیت آمیزی در محیط کار با کارآیی بالا به انجام 

امور بپردازند.
افزود: سنجش مهارت و صلاحیت حرفه ای، 
هماهنگ کننده و چرخه تضمین کیفیت فرآیند 
آموزش می باشد و گواهینامه های مهارت از سال 
۱۳۹۱ با راه اندازی پورتال جامع سازمان آموزش 
فنی و حرفه ای کشور از حالت مقوایی با مهر 
برجسته خارج، و بصورت اینترنتی صادر می شود.

وی، تصریح کرد: کارآموزان و متقاضیان 
دریافت گواهینامه های مهارت می توانند پس از 
کسب مهارت لازم طبق استانداردهای تدوین شده 
سازمان بین المللی کار و سازمان آموزش فنی و 
حرفه ای در آزمون های هماهنگ و یا از طریق 
آزمون های تفاهم نامه اصناف، تفاهم نامه میراث 
فرهنگی، اتحادیه صنعت ساختمان و یا آزمون 
ادواری شرکت کرده و پس از اخذ نمره قبولی در 
آزمون کتبی و عملی این سازمان، نسبت به 

دریافت این گواهینامه ها اقدام کنند.

اشد مجازات برای صدور گواهینامه مهارت خلاف
مدیرعامل شهرهای جدید تاکید کرد

اگر چه دولت وعده اتمام مسکن مهر در پایان سال 
۱۳۹۹ را داده بود، طبق آخرین آمار ۲۷۳ هزار واحد 
از این پروژه نیمه کاره مانده و بخش قابل توجهی از آن 
در شهرهای جدید اطراف تهران است؛ در این خصوص 
مدیرعامل شهرهای جدید دستور داده به طور جدی 
تاخیرات پیمانکاران در طرح مسکن مهر رسیدگی 

شود.
سال ۱۳۹۹ قول اتمام مسکن مهر توسط وزیر 
سابق راه و شهرسازی داده شد. البته مردم پردیس و 
پرند از پنج سال قبل از آن هم این وعده را هر سال 
شنیدند. اما آنچه عملا با آن مواجه هستیم تکمیل 
نشدن حدود ۱۰ درصد پروژه ۲ میلیون و ۳۸۰ 
هزارواحدی است که بخش زیادی از آنها در شهرهای 
جدید قرار دارند. اگرچه مسئولان به تازگی کمتر 
درخصوص وضعیت پروژه های نیمه تمام مسکن مهر 
مصاحبه می کنند اما گلایه ها و انتقادات متقاضیان 
همچنان وجود دارد؛ متقاضیانی که بعضا بیش از ۱۰ 
و حتی ۱۴ سال در انتظار تحویل واحدهایشان به سر 
می برند. تیرماه سال ۱۳۹۹ محمد اسلامی  ـوزیر سابق 
راه و شهرسازی اعلام کرد که بجز تعدادی از واحدهای 
پردیس و آن دسته از واحدهای دارای مشکلات 
حقوقی، پرونده مسکن مهر در سال جاری بسته می 
شود. او در پایان دولت دوازدهم تعداد مسکن مهرهای 
باقی مانده را حدود ۲۰ هزار واحد عنوان کرد. تیرماه 
یک سال بعد یعنی ۱۴۰۰ خبر آمد که ۲۷۳ هزار واحد 

تکمیل نشده است.
بررسی ها نشان می دهد عمده واحدهای باقی مانده 
مسکن مهر در شهرهای جدید استانهای تهران و البرز 
شامل پردیس، پرند و هشتگرد قرار دارد که با مشکلاتی 
همچون خلف وعده پیمانکاران در تکمیل واحدها، 

نبود زیرساختهای شهری، نبود انشعابات و عمل 
نکردن دستگاههای خدمات رسان به وظایف خود در 
این زمینه مواجهند. بر اساس برآوردی که اردیبهشت 
سال گذشته صورت گرفت در سه شهر مذکور حدود 

۳۰ هزار واحد نیمه کاره و بلاتکلیف هستند.
اگرچه مدیرعامل شهرهای جدید گفته که مدیران 
به جدیت تاخیرات پیمانکاران در مسکن مهر را 
پیگیری کنند اما طی ۱۵ سال گذشته که پروژه 
مسکن مهر آغاز شده، گوش متقاضیان از این 

دستورات و پیگیریها پر شده است.
 ـمدیرعامل  به هر ترتیب اخیرا علیرضا جعفری 
شرکت عمران شهرهای جدید در جلسه ای با عنوان 
پایش سه شهر جدید پرند، هشتگرد و پردیس که با 
حضور اعضای هیات مدیره، مدیران عامل شهرهای 
مذکور و سایر عوامل اجرایی برگزار شده بر ضرورت 
تعیین تکلیف هرچه سریعتر پروژه های مسکن مهر 
تاکید کرده و گفته است: تمامی شهرها به ویژه سه شهر 
نام برده شناسنامه دقیقی از آخرین وضعیت پروژه 
های مسکن مهر باقیمانده تهیه کرده و شرایط کنونی 

هر پروژه در زمینه های گوناگون را ذکر کنند.
وی افزود: تمامی شهرها پروژه های روبنایی با 
پیشرفت بالای ۹۰ درصد را در اولویت قرار داده و آن 
ها را برای افتتاح و بهره برداری تا پایان شهریورماه آماده 
کنند. معاون وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه 
مدیران عامل باید هرچه سریعتر تمامی پروژه های 
روبنایی ساخته شده که هنوز از سوی نهادهای خدمات 
رسان و اجرایی به بهره برداری نرسیده اند را تعیین 
تکلیف کنند گفت: مدیران به جدیت تأخیرات تمامی 
پیمانکاران در عملکرد اجرایی به ویژه در حوزه مسکن 

مهر را پیگیری و بررسی کنند.

واحدهای نیمه تمام مسکن مهر جدی پیگیری شود
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من خودم مادرم و خوب می دانم که اغلب مادران 
باردار لحظات اول تولد نوزادشان چه حس شیرین مادرانه 
ای برای آنها دارد، این حس زیبا در وجود همه مادرانی 
است که هنگام به دنیا آوردن فرزندان خود در وجودشان 

رخنه می کند.
یک مادر باردار زیباترین لحظه زندگی اش آن زمانی 
است که برای اولین بار نوزادش را بغل می گیرد و صدای 
دلنشین گریه اش را می شنود این حس به حدی زیباست 
که هیچگاه از ذهن او فراموش نخواهد شد، اما حرف دل 
من با آن مادری است که بهترین حس و شیرین ترین 

لحظه زندگی خود را به سطل زباله سپرده است.
چه دنیای عجیبی است که یک مادر تکه ای از وجود 
خود را چنان رها می کند که انگار او نبوده که ۹ ماه را با 
این جنین در شکمش سپری کرده است، او نبوده که 
برای اولین بار صدای قلب و تکان خوردن فرزندش را 
حس کرده است، وقتی آمد او را مانند تکه ای که هرگز 
نخواسته است از خود جدا کرد؛ خدا می داند که مادر این 

نوزاد کیست و چرا این کار را کرده است!
نوزادی که هنوز لباس سیسمونی را به تن ندارد، دو 
لایه پلاستیک سیاه و سپس سفید تن پوش او می شود، 
مگر این نوزاد چه گناهی کرده که ثانیه های اول زندگی 
خود را با دستان یک زباله گرد و آن هم در سطل زباله 

آغاز کند.
زمانی که یک مرد پلاستیکی را که شک بر وجود یک 
نوزاد در آن بود را پاره می کرد انگار گوشه ای از وجود من 
به عنوان یک مادر را با چاقو تکه پاره می کرد اما سرنوشت 
این نوزاد که شاید تنها ساعتی از آمدنش به این دنیا 

می گذشت این چنین رقم خورده است.
مادری که ثبت خاطرات اولیه حس مادرانه خود را 
در سطل زباله بجای گذاشت، زباله گردی که نوزاد را با 

صدای گریه اش پیدا کرد و مردمی که حتی ثانیه ای برای 
کمک به این نوزاد کوتاه نیامدند، همه اینها لحظات اولیه 

زندگی این نوزاد را رقم زدند.
دو بانویی که این نوزاد را پس از سروصدای زباله گرد 
پیدا کردند می گویند: وقتی این نوزاد را پیدا کردیم هنوز 
بند ناف به او وصل بود یکی از متصدیان داروخانه ای که 
در محل بود با باند و گاز استریل بچه را تمیز کردند، به 
اورژانس زنگ زدیم و او را به بیمارستان منتقل کردند اما 
حرفم با مادری که این کار را با او انجام داده  این است که 
حیف نیست بچه ای به این زیبایی و در واقع یک فرشته 

را اینگونه رها کردی.
ماجرای این نوزاد به روز اول خرداد برمی گردد اما  
بانویی که حس مادری در وجودش است دوباره پیگیر 

وضعیت نوزاد شده و لباس نوزادی زیبایی برای وی 
خریده اما روز چهارم خرداد این نوزاد پسر آماده انتقال 
به شیرخوارگاه بهزیستی شد. این حس نوعدوستی که 
مردم ایران همیشه در لحظات سخت به همدیگر کمک 
می کنند بسیار قابل ستایش است و حالا این بار به یاری 
نوزادی آمده اند که تنها ۲ ساعت از عمر زیبای او در چنین 

شرایط سختی گذشته است.
    اصل ماجرای پیدا شدن نوزاد از زبان رییس 

اورژانس پایتخت
یحیی صالح طبری، رییس مرکز اورژانس تهران در 
این باره به ایرنا گفت: ساعت هفت بعدازظهر روز یکم 
خرداد ماه در  محله نازی آباد، خیابان شیر محمدی یک 
نوزاد رها شده در کیسه ای پیدا شد که  هنوز بند ناف به 

این نوزاد وصل بود و شاید کمتر از ۲ ساعت در کیسه قرار 
گرفته بود. وی افزود: پس از گزارش مردم به مرکز 
فوریت های اورژانس ۱۱۵ مبنی بر کشف یک نوزاد در 
سطل زباله، عوامل اورژانس در محل حاضر شده و 
اقدامات اولیه درمانی را به روی این نوزاد تازه متولد شده 
انجام دادند. در ادامه نیز این نوزاد به داخل آمبولانس 
از  یکی  به  بدن  کردن  تمیز  پس  و  شده  منتقل 

بیمارستان های همان محدوده منتقل شد.
وی اظهار داشت: حال وی نیز پس از انتقال به 
بیمارستان مساعد اعلام شد اما پس از چند روز از پیدا 
شدن این نوزاد در این حالت رها شده، هنوز احساس 
خوبی ندارم و ناراحتم اما اینکه مردم به خوبی به صحنه 

آمدند جای تقدیر دارد.

    پلیس درباره این نوزاد چه گفت؟
سرهنگ جلیل موقوفه ای، رئیس پلیس پیشگیری 
تهران بزرگ نیز درباره جزییات این موضوع گفت:  یکم 
خرداد در پی اعلام مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ مبنی 
بر پیدا شدن نوزاد در سطل زباله در محله نازی آباد سریعا 

ماموران کلانتری ۱۳۰ نازی آباد به محل اعزام شدند.
وی اظهار داشت: پس از حضور ماموران مشخص شد 
یکی از زباله گردها از داخل سطل زباله پلاستیکی را پیدا 
کرده و پس از باز کردن متوجه وجود نوزادی شده که 
زنده بوده و درحال نفس کشیدن، که سریعا با پلیس 

تماس می گیرد.
    از ماجرای فرزندخواندگی تا نگاه 
نوعدوستی مردم برای کمک به نوزاد

محمد نصیری معاون فرهنگی و امور اجتماعی 
سازمان بهزیستی کشور نیز در این باره در گفت و گو با 
تقاضای  برای  مردم  مکرر  تماس های  به  ایرنا، 
فرزندخواندگی و کمک به نوزاد رهاشده در سطل زباله 
که تصاویر آن روزهای اخیر در فضای مجازی بازنشر شده 
بود گفت: با حکم قضایی نوزاد رها شده به شیرخوارگاه 

منتقل می شود.
وی درباه آخرین وضعیت این نوزاد اظهارداشت: این 
نوزاد اکنون در شرایط بسیار خوبی قرار دارد و با هماهنگی 
از  انتقال کودک برای یکی  دستگاه قضایی حکم 
شیرخوارگاه ها صادر شده است که به زودی این فرزند ما 
منتقل خواهد شد. نصیری افزود: موضوعی که برای ما 
هم جالب بود این بود که این اتفاق ناشایست روی دیگری 
هم داشت و تقریبا همه تلفن های سازمان بهزیستی 
کشور و پایگاه های ارتباطی این سازمان، درخواست هایی 
مبنی بر فرزندخواندگی و کمک به این کودک را تقاضا 

کردند و از مردم عزیز کمال قدردانی را داریم.

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام از قوه قضائیه در خواست کرد تا عاملان فاجعه ساختمان 
متروپل آبادان هر چه سریعتر به سزای عمل شان برسند.

به گزارش ایسنا، علی لاریجانی در توئیتی با اشاره به حادثه فروریختن ساختمان متروپل در 
آبادان نوشت: آبادان قهرمان در مصیبت عزیزانش گرچه عزادار است اما مقاوم و استوار ایستاده. 

ضروری است قوه قضائیه، با صلابت ، عاملان این فاجعه را هرچه سریعتر به سزای عمل خود برساند. 
آبادان قهرمان عزادار است.  ساختمان 1۰ طبقه متروپل ظهر روز دوم خردادماه در آبادان، فرو ریخت. 
بر اثر این حادثه تاکنون 1۹ نفر جان باخته اند و تعدادی نیز مصدوم شده اند. همچنین عملیات 

آواربرداری همچنان ادامه دارد.

معاون اجرایی رئیس جمهور در شورای 
اداری استان تهران

متناسب با مسائل 
تهران، طرح ها و 

پروژه هایی تصویب شده 
است

گفت:  رئیس جمهور  اجرایی  معاون 
یافته های ما حاکی از آن است که عمده مسائل 
استان تهران برمی گردد به حمل و نقل و 
انرژی،  آموزش،  زیست،  محیط  ترافیک، 
آسیب های  و  فرهنگی  مسائل  بهداشت 
اجتماعی که متناسب با آن ها، طرح ها و 

پروژه هایی تصویب شده است.
به گزارش ایسنا، صولت مرتضوی طی 
سخنانی در جلسه شورای اداری استان تهران 
با بیان این که »در استان تهران بازدیدهایی از 
سوی رییس جمهوری انجام شده است«، اظهار 
کرد: مصوبات سفر بر اساس مسئله شناسی هر 
استان صورت می گیرد و قبل از سفر، همکاران 
ما در استانداری و ستاد معاونت اجرایی، عمده 

مسائل استان را شناسایی می کنند.
وی افزود: یافته های ما حاکی از آن است که 
عمده مسائل استان تهران برمی گردد به حمل 
و نقل و ترافیک، محیط زیست، آموزش، انرژی، 
آسیب های  و  فرهنگی  مسائل  بهداشت 
اجتماعی که متناسب با آن ها، طرح ها و 

پروژه هایی تصویب شده است.
وی یادآور شد: ما با ۲۷ دستگاه اجرایی 
توافق داشته ایم و اولویت اول توافقات مان اتمام 
پروژه های نیمه تمام است و در این راستا در 
حوزه زیربنایی ۳۵ طرح و در حوزه صنعت هم 
۴ طرح در نظر گرفتیم و برای ساماندهی 
لکه های صنعتی استان تهران پیگیری های در 
حال انجام است. همچنین در حوزه رفاه 

اجتماعی ۳۰ طرح را برای اجرا در نظر داریم.
معاون اجرایی رئیس جمهوری اظهار کرد: 
در حوزه بهداشت و درمان که یکی از عمده ترین 
برای  است،  تهران  استان  نیازهای 
بیمارستان های نیمه تمام سطح استان منابع 
بیمارستانی  تخت های  و  گرفتیم  نظر  در 
بسیاری تا پایان سال به مجموعه تخت های 

بیمارستانی استان اضافه خواهد شد.
وی در پایان تاکید کرد: همچنین در حوزه 
آب و خاک و کشاورزی ۱۱ طرح و در حوزه 
اشتغال هم طرح هایی را داریم و در امر ازدواج 
نیز ۶۶۰۰ میلیارد تومان تسهیلات در نظر 
گرفته شده است که به مرور پرداخت می شود.

شهدا جلوه اصلی هویت 
ملی کشور هستند

وزیر آموزش و پرورش در آیین تشییع و 
تدفین شهید گمنام در مرکز آموزش عالی 
شهید شرافت تهران با بیان اینکه نماد اصلی 
هویت ما شهدا هستند، بر لزوم تاسی و 
برقررای ارتباط روحی و معنوی با شهدا تاکید 

کرد.
یوسف نوری در مراسم تشییع و تدفین 
شهید گمنام در مرکز آموزش عالی شهید 
شرافت تهران، پایداری و اقتدار نظام جمهوری 
اسلامی ایران را از برکات خون شهدا دانست 
و گفت: شهدا در سالیان متمادی در سختی 
ها و شداید با نثار خون و جان خود نهال 
انقلاب اسلامی را آبیاری و امروز آن را به 
درختی تناور و قدرتمند در جهان تبدیل 

کردند.
وی از شهدا به عنوان قله های استکبار 
ستیزی یاد کرد و افزود: برای پایداری حکومت 
مستضعفان باید استکبار ستیز بود و این 
موضوع در جوار سایه شهدا و تاسی به آموزه 
های آنان میسر نیست. جهاد علمی نیز باید 

منجر به استکبار ستیزی شود.
وزیر آموزش و پرورش، شهدا را مورد تکریم 
و احترام خداوند متعال و ائمه اطهار برشمرد 
و خاطر نشان کرد: دانشجومعلمان باید ارتباط 
روحی و معنوی خود را با شهدا تقویت کنند، 
پیام آنها را درک و ادامه دهنده مسیرشان 

باشند. 
وی با اشاره به ۵ هزار شهید معلم و ۳۶ هزار 
شهید دانش آموز، تصریح کرد: حضور شهید 
گمنام در مراکز تربیت معلم به جهت رسالت 
تربیتی آن دارای ارزش و برکات است و باید با 
تکریم و تعظیم مقام شامخ و والای شهدای 
گمنام در تمامی مراکز تربیت معلم کشور 
صورت گیرد و از اثرات فرهنگی و معنوی بی 

بدیل آنان بهره لازم را ببریم. 
نوری از شهدا به عنوان جلوه اصلی و 
سازنده هویت ملی کشور نام برد و گفت: رهبر 
فرزانه انقلاب اسلامی در دیدار خود با معلمان 
بر تربیت نسلی با هویت ملی تاکید داشتند و 

نماد اصلی هویت ما همین شهدا هستند.
به گزارش مرکز اطلاع رسانی و روابط 
عمومی وزارت آموزش و پرورش، وی در پایان 
ابراز امیدواری کرد: با تاسی به شهدای والا 
مقام و نورانیت و حضور معنوی آنان در مراکز 
تربیت معلم بتوانیم ادامه دهنده راه آنان بوده 
و در تحقق اهداف و رسالت مهم تعلیم و 

تربیت در کشور موفق باشیم.

علی لاریجانی: قوه قضائیه با عاملان حادثه »متروپل« برخورد کند

روی دیگر سکه با حس نوعدوستی؛

رانده شده از والدین، خوانده شده از دیگران

فرمانده نیروی انتظامی:

 فرمانده نیروی انتظامی با اشاره به اینکه اگر امروز 
مشکلاتی داریم به نصرت الهی اعتماد داشته باشیم، 
گفت: ما مطمئنیم که مشکلات مردم و مخصوصا 
مشکلات اقتصادی حل خواهد شد؛ آینده ما یک 

آینده درخشان خواهد بود.
یادواره شهدای  اشتری در   سردار حسین 
انتظامی خراسان رضوی که امروز ۵ خرداد ماه در 
مجتمع آیه های مشهد برگزار شد، با اشاره به سالروز 
آزادسازی خرمشهر، بیان کرد: این روزها یاد و 
خاطره آزادسازی خرمشهر در دل مردم عزیز ما زنده 
شده است. ۴۰ سال از دلاورمردی رزمندگان ما 
گذشته است و جا دارد یاد شهدای این عملیات را 

گرامی بداریم.
فرمانده نیروی انتظامی با بیان اینکه امیدواریم 
بتوانیم وظیفه ای که در قبال شهدا داریم به خوبی 
انجام دهیم، ادامه داد: باید یاد و خاطره شهدا را زنده 
نگه داریم. ما در زمانی زندگی می کنیم که دشمنان 
تهاجم فرهنگی شدید علیه مردم و جوانان وارد 

می کنند.
اشتری عنوان کرد: اینکه تا امروز بیش از ۴۰ سال 
انقلاب اسلامی سرپا مانده، به اهداف خودش رسیده 

و همه بحران ها را پشت سر گذاشته به برکت 
شهداست. امروز امنیت مثال زدنی ما، آرامش در 
در  ما  دانشمندان  که  پیشرفت هایی  و  کشور 
عرصه های مختلف کسب کردند به برکت شهدا و 
هدایت های امامین انقلاب، حضور مردم و بصیرت 
مردم است. این راه نورانی را باید ادامه دهیم. راهی 

جز این نداریم که  مسیر شهدا را برویم.
وی با بیان اینکه شهدای نظم و امنیت مظلومیت 
خاصی دارند، عنوان کرد: باید با شهدا پیمان ببندیم 
که راهشان را ادامه خواهیم داد و شرمنده خانواده 
شهدا نباشیم. بیش از ۱۰۰۰شهید انتطامی در 
استان داریم و امروز بیش از ۵۰۰ خانواه شهید در 
این مراسم حضور دارند. در کشور نیز ۱۴ هزار شهید 
انتظامی و ۳۰ هزار جانباز و بیش از ۲۰۰۰ آزاده 

داریم.
فرمانده نیروی انتظامی یادآور شد: از دست دادن 
فرزند، همسر و... سخت است ولی وقتی انسان نگاه 
می کند که آن عزیز بزرگوار جانش را در چه راهی از 
دست داده، آن فشار و سختی آسان می شود. مرگ 
حق است. در دوران کرونا روزانه در یک مقطعی 
بیش از ۷۰۰ نفر فوت می کردند و به لطف و عنایت 

الهی و همت مسئولین و دانشمندان که واکسن تولید 
کردند امروز آمار فوت کرونا یک رقمی شده است. در 
تصادفات نیز روزانه تعدادی عمر خود را از دست 
می دهند. رفتن برای همه است، اما آن چیزی که 
انسان را آرامش می دهد این است که فرد در راه خدا 

و برای امنیت مردم شهید شده است.
وی با اشاره به اینکه باید همیشه به شهدای عزیز 
افتخار کنیم و زنده نگه داشتن یاد و خاطره شهدا 
در  کرد:  خاطرنشان  است،  نیاز  ما  خود  برای 
فرمایشاتی که رهبر دیروز با نمایندگان مجلس 
داشتند فرمودند که با همان روحیه ای که خرمشهر 
فتح شد، باید در تمام حوزه ها کار کنیم و اشاره کردند 
که اخلاص، خداباوری و توکل بر خدا رمز موفقیت 

رزمندگان است.
فرمانده نیروی انتظامی عنوان کرد: در دفاع 
مقدس عالمانه جنگیدیم، از فناوری و تجهیزات 
استفاده کردیم، رزمندگان ما با کمترین امکانات در 
مقابل دشمن بعثی که بیشترین امکانات را داشت 
ایستادند و به مرور هم توانمندی های دفاعی ما 
افزایش یافت و امروز بنیه دفاعی ما قوی شده و در 

منطقه و در حوزه بین الملل قدرت دفاعی داریم.

مشکلات اقتصادی حل خواهد شد
قانونی ۹۰ ساله در حوزه میراث فرهنگی

 بررسی ها نشان می دهد در موضوع ثبت آثار در 
فهرست های ذی ربط متأسفانه مسائل بسیار فنی 
و شرعی وجود دارد که موجب شده داشته های 
حقوقی این حوزه از نظر کیفی کم اثر و ناتوان شود.

بررسی موضوع حفاظت از میراث فرهنگی 
نیازمند نگاهی باز و کل نگر به ذی نفعان این حوزه 
دارد. مبتنی بر تجربیات جهانی، ثبت آثار در 
فهرست های ذی ربط اقدامی مقدماتی و بسیار 
محدود، تنها برای کاهش سرعت فرسودگی و 
تخریب این آثار است و نمی توان به عنوان تنها 
گزینه روی آن تأکید داشت. اما در شرایط فعلی 
کشور، بهترین گزینه برای حفاظت از میراث 
فرهنگی )و طبیعی( تمرکز بر اصلاح و بازبینی 
فرایندها و شاخص های ثبت آثار ملی است، زیرا 
این اقدام زیرساخت های لازم برای فعالیت های 
تکمیلی حمایتی و حفاظتی را فراهم خواهد 
ساخت و در نهایت می تواند زمینه های لازم برای 
فعال سازی و به کارگیری مؤثر کنشگری مالکان و 
متصرفان قانونی این آثار شود. بررسی ها نشان 
می دهد در موضوع ثبت آثار در فهرست های 
ذی ربط متأسفانه مسائل بسیار فنی و شرعی وجود 

دارد که موجب شده داشته های حقوقی این حوزه 
از نظر کیفی کم اثر و ناتوان شود. قانون راجع به 
حفظ آثار ملی که در سال ۱۳۰۹ تصویب شده 
است یکی از قوانین قدیمی کشور است که بسیاری 
از مسائل مربوط به آثار ملی و فعالیت های معطوف 
به آن را تشریح کرده است. این قانون به جهت 
داراست  که همچنان  مرجعیتی  و  جامعیت 
می تواند محور تدوین قوانین تکمیلی قرار گیرد و 

موجب انسجام و یکپارچگی این حوزه شود.
اکتفا کردن به معیارهای ساده و اولیه، تفسیری 
و ذهنی شدن ارزیابی آثار، نامشخص بودن فرایند 
ثبت اثر، توجه نکردن به مسائل شرعی )مثل 
مالکیت، بیت المال مسلمین و حکومت دینی( و 
ازجمله  مالکان  شکایات  به  رسیدگی  نحوه 

ایرادهای کلی است که به مواد قانونی وارد است.
بنابراین لازم است تا معیارهای جامع و کاملی 
گردآوری شود و در کنار آن مصادیق هر کدام بر 
مبنای آثار ثبتی برجسته شناسایی شود. همچنین 
باید فرایند ثبت آثار به صورت شفاف و روشن 
تدوین و تشریح شود تا مشکلات جاری کشور در 

این حوزه برطرف شود.

مشکلات ثبت آثار میراثی

خبـــر اجتماعی

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با اشاره به نامگذاری امسال 
به عنوان سال »تولید ؛ دانش بنیان ، اشتغال آفرین« از سوی رهبر معظم 
انقلاب گفت: باید با همت جهادی رشد شرکت های دانش بنیان و 

خلاق در حوزه غذا و دارو را سرعت بخشید.
به گزارش ایسنا، بهرام عین اللهی وزیر بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی در پیامی به اجلاس معاونان غذا و داروی دانشگاه های علوم 
پزشکی سراسر کشور در مشهد، تاکید کرد: دولت سیزدهم بر آن است 
تا با توسعه زیست بوم فناوری و نوآوری در سالی که از سوی رهبر معظم 
انقلاب »تولید ؛ دانش بنیان ، اشتغال آفرین«  نامیده شده است، روند 
رشد  شرکت های دانش بنیان و خلاق در  حوزه غذا و دارو را سرعت 
بخشد و با اتکا به جوانان متخصص، مومن و انقلابی به رفع نیازهای 
اولویت دار در این عرصه پراهمیت و به خصوص افزایش کیفیت 

محصولات و  ارتقای فناوری های مرتبط اهتمام ورزد.
در متن این پیام آمده است: موفقیت های درخشان دانشمندان 
کشورمان در تولید انواع دارو،  واکسن  و تجهیزات فناورانه پزشکی آن 
هم در شرایط تحریم های ظالمانه استکبار و گذار از همه گیری کرونا 
، نشان افتخار گرانقدری بر لوح ضمیر هر ایرانی و  پشتوانه ای گرانسنگ 

برای دستاوردهای عظیم آینده انقلاب اسلامی است.
تلاش یکایک شما متخصصان و مدیران متعهد و کارآمد این عرصه 

راهبردی را می ستایم و از آن که به دلیل شرکت در اجلاس مجمع 
جهانی سلامت، توفیق حضور در همایش مدیران و معاونان سازمان 
غذا و دارو و دانشگاه های علوم پزشکی سراسر کشور را نداشته ام، 
صمیمانه پوزش می طلبم. دولت سیزدهم بر آن است تا با توسعه 
زیست بوم فناوری و نوآوری در سالی که از سوی رهبر معظم انقلاب 
»تولید؛ دانش بنیان، اشتغال آفرین«  نامیده شده است، روند رشد  
شرکت های دانش بنیان و خلاق در  حوزه غذا و دارو را سرعت بخشد 
و با اتکا به جوانان متخصص، مومن و انقلابی به  رفع نیازهای اولویت دار 
در این عرصه پراهمیت و به خصوص افزایش کیفیت محصولات و  

ارتقای فناوری های مرتبط اهتمام ورزد.
تحقق این هدف در گرو حرکت عدالت محور بر مدار شفافیت و 
مبارزه  بدون تبعیض با فساد به ویژه از طریق شناخت بسترهای فسادزا 

و  پیشگیری از آن است.
فضای اقتصاد غذا و دارو می بایست تحت رصد  و پایش هوشمند 
قرار گرفته و برای دولت و مردم شفاف شود تا بتوان با رفع عدم توازن 
های ساختاری و ایجاد عدالت در تخصیص منابع به سوی خوداتکایی 
هر چه بیشتر  گام برداشت و رضایت رهبر معظم انقلاب و خشنودی 
مردم عزیز را که پشتوانه ای معنوی برای اهتمام مضاعف به وظایف 

قانونی محوله است، فراهم آورد. 
در پایان یکایک شما عزیزان را به همت جهادی در اجرای سیاست 
های مذکور فرا می خوانم و با  سپاس از حضور و همفکری ارزشمندتان  

در این اجلاس،  از خداوند متعال، توفیق روزافزون خدمت به مردم 
عزیز را برایتان خواستارم.

همت جهادی برای رشد شرکت های دانش بنیان و خلاق در حوزه غذا و دارو



برگزیدگان بخش رقابتی سیزدهمین جشنواره فیلم 
عصر  که  مراسمی  طی  »سایه«  دانشجویی  کوتاه 
چهارشنبه )۴ خرداد( در سینماتک موزه هنرهای معاصر 

تهران برگزار شد، معرفی و تجلیل شدند.
در این مراسم که اجرای آن را علی زرمهری برعهده 
داشت، آزاده صمدی، بهروز شعیبی، میثم مولایی، 
علیرضا برازنده و سامان سالور از اعضای هیات داوری 
سیزدهمین جشنواره ملی دانشجویی فیلم کوتاه  »سایه«، 
محمدحسین ساعی رئیس دانشگاه سوره، علی جوادی 
معاون فرهنگی دانشگاه سوره، کاظم نظری رئیس 
دانشکده هنر دانشگاه سوره، رامتین شهبازی مدیر گروه 
سینما دانشگاه سوره، فرشاد عسگری کیا، محمود 
نظرعلیان، مرتضی علی عباس میرزایی، یاسمن نصیری 

و فیلمسازان و هنرمندان حضور داشتند.
مجری در ابتدا یاد و خاطره جان باختگان حادثه 
متروپل آبادان را گرامیداشت و از حضار خواست تا یک 

دقیقه سکوت کنند.
کاظم نظری رئیس دانشکده هنر دانشگاه سوره در این 
مراسم با گرامیداشت سالروز آزادسازی خرمشهر در 
سخنانی گفت: خوبیِ کار دانشجویی، در کمبودهایش 
است و در همین کمبودهاست که خلاقیت ایجاد 
می شود. این جشنواره با همت عزیزان دانشجو و مسئولان 
در شرایطی سخت برگزار شد. امیدوارم سایه جشنواره 
بلند باشد و شاهد شکوفایی بیشتر و در عرصه بین المللی 
باشیم و بتوانیم اتفاقات خوبی را رقم بزنیم. امیدواریم سال 
آینده در شرایط خوب و به دور از وضعیت کرونا و آب و 

هوا بتوانیم چهاردهمین دوره جشنواره را برگزار کنیم.
علی جوادی معاون فرهنگی دانشگاه سوره نیز به 
عنوان سخنران بعدی با خیرمقدم خدمت حضار بیان 
کرد: علاوه بر اینکه از مسئولان، داوران، دانشجویان، تیم 
اجرایی و شرکت کنندگان در جشنواره سایه تشکر 
می کنم، به لحاظ راهبردی چندین نکته را مطرح می کنم؛ 

علیرغم همه تلاش های دوستان و آینده نگری جشنواره، 
این تلاش ها به زعم بنده کفایت نمی کند البته می دانیم 
شما از باب تمرین در حال تلاش هستید. بخشی از آثار را 
دیدم و احساس می کنم دانشجویان از روی دست 
یکسری اساتید مشق می کنند و عنصر خلاقه ای که باید 
را در آثار ندیدیم لذا همین جا دست یاری دراز و از نظر 
همه نیز استفاده می کنیم و قصد داریم کارگاه های نقد به 
منظور بررسی فرم و بالابردن بحث فرم فیلم ها برگزار 

کنیم.
وی تصریح کرد: برگزاری کارگاه های ایده نیز به این 
منظور خواهیم داشت تا کم کم از فضاهای تیره فیلم ها 
دور شویم تا به فضاهای روشن جامعه برسیم. امیدواریم 
روزی به جشنواره سایه برسیم که وجه ممیزی نسبت به 
دیگر جشنواره ها داشته باشد و فضای رنگی تر و شادتری 

داشته باشد.
معاون فرهنگی دانشگاه سوره همچنین گفت: 

سعدی، حافظ و ویکتور هوگو در قله ادبیات جهان هستند 
اما اینها در بدترین زمان اجتماعی خود بوده اند لذا هنرمند 
این سوال فلسفی را باید پاسخ دهد که بالاخره این عنصر 
خلاقیت از درون هنرمند می آید یا بیرون؟ پاسخ را برعهده 
خودتان می گذارم اما این هنرمند است که بر اساس 
گرفتن زشتی ها و بدی ها با استفاده از نگاه زیباشناسانه 

خودش می تواند به خلق دست بزند و زیبایی بسازد.
رامتین شهبازی مدیر گروه سینما دانشگاه سوره نیز 
ضمن ابراز ناراحتی از درگذشت هموطنان مان در حادثه 
متروپل آبادان، گفت: خیلی خوشحالم درخدمت شما 
هستیم و به رسم ادب از دوستانم در شورای برگزاری 
جشنواره و دانشجویانی که شبانه روز در خدمت جشنواره 
سایه بودند، تشکر می کنم. این دانشجوها در واقع تمرینی 
برای آن که مدیران و فیلمسازان آینده هستند، به انجام 
رساندند. همچنین از سازمان سینمایی تشکر می کنم که 
مجوز برگزاری آن را صادر کرد و امسال توانستیم 

جشنواره »سایه« را در تقویم رسمی جشنواره های کشور 
ثبت کنیم. وی بیان کرد: اگر کاری در جشنواره »سایه« 
صورت می گیرد در واقع هم افزایی است که اتفاق می افتد 
و رقابتی برای برگزاری بین جشنواره ها نیست و امیدوارم 
این هم افزایی در عرصه تولید فیلم دنشجویی جلو برود.

در ادامه ویدئوی گزارشی از چندین روز برگزاری 
جشنواره در سینما سپیده و موزه هنرهای معاصر تهران 

پخش شد.
محمدحسین یاوری دبیر سیزدهمین جشنواره ملی 
فیلم کوتاه »سایه« گزارشی از برگزاری جشنواره ارائه کرد 
و گفت: همه بچه های تیم اجرایی جشنواره، دبیر هستند 
چون آنها حضور داشتند، توانستیم جشنواره را برگزار 
کنیم. اگر نقصی در جشنواره بود، به گردن من است و 
امیدوارم دوره های بعدی این نقصان  جبران شود. از 
سازمان سینمایی، دانشگاه سوره، پلتفرم ودیو به مدیریت 

پویان صدقی و از همه شرکت کنندگان تشکر می کنم.
وی بیان کرد: بودن بسترهایی چون »سایه«، به ما 
دانشجوها کمک می کند که نفسی در روح دانشجویان 
دمیده شود و ما به این بسترها نیازمندیم. امیدوارم کسانی 
که معتقدند جشنواره های دانشجویی سرمایه هدر 
می دهند و نگرانی از هدررفت سرمایه دارند، بگذارند این 
سرمایه ها برای دانشجویان هدر برود تا چنین جمع های 
دانشجویی و جشنواره ها، بازدهی خوب و مثبتی برای 
هنر خواهد دشت. امیدوارم سال بعد اعتماد به داشنجویان 

شکل بگیرد و جشنواره بزرگتری شکل بگیرد.
سامان سالور به نمایندگی اعضای هیات داوران 
سیزدهمین جشنواره فیلم کوتاه »سایه« نیز در ادامه 
مراسم پشت تریبون حاضر شد و گفت: چیزی که در 
فیلم ها مشهود بود و جای بحث دارد، ضعف فیلمنامه 
است، همانطور که در سینمای بلند نیز چنین ضعفی 
داریم اما خوشبختانه به شکل عجیبی بازیگران خانم 
خوب و نه آقایان، فیلمبرداری، صحنه پردازی و ..  خوب 
را دیدیم. ما در هیات داوران، در جلسه اول به برآیند 
نرسیدیم و واقعا سعی کردیم حق به حق دار برسد و 
بهرزو شعیبی موکداً تاکید داشت که حق کسی پایمال 

نشود.

اعلام برگزیدگان و اهدای مدال ایســفا در جشنواره فیلم کوتاه »سایه«

متین غضنفری: سینمای 
ایران از فیلمسازهای 

قدیمی هم حمایت نمی کند 
چه برسد به جوانان!

یک کارگردان جوان با انتقاد از شرایط حاکم 
بر سینمای ایران گفت: در ده سال کاری خود در 

سینما هیچ حمایت مادی و معنوی ندیده ام.
متین غضنفری کارگردان جوان که این روزها 
فیلم کوتاه »ارتفاع تلخ است« را می سازد، تولید 
فیلم کوتاه را از دغدغه های مهم خود معرفی کرد 
و گفت: قصدم این نیست که کار کوتاه بسازم تا 
صرفا تجربه ای کسب کنم. ممکن است من تا ده 
سال دیگر همچنان فیلم کوتاه بسازم، زیرا به این 

عرصه به شکل دغدغه و هنر نگاه می کنم.
وی با تاکید بر اینکه در این اثر بی توجهی 
والدین به کودکان را از منظر روانشناختی بررسی 
کرده است، درباره پروسه تولید فیلم »ارتفاع تلخ 
است« توضیح داد: چند سال پیش فیلمی دیدم 
که موضوعی کاملا متفاوت از فیلمنامه من داشت 
اما صحنه ای از آن فیلم در ذهن من ثبت شد. در 
واقع برایم جالب بود که دنیای یک کودک چطور 
می تواند، تحت تاثیر یک حرف قرار بگیرد. 
بنابراین همین دغدغه را به فیلمنامه تبدیل 

کردم.
انتخاب  چگونگی  درباره  کارگردان  این 
بازیگران برای ایفای نقش های این اثر بیان کرد: 
»ارتفاع تلخ است« بیشتر یک کار حسی است؛ 
به طوری که در آن خیلی دیالوگ و اکت نداریم. 
به همین دلیل دوست داشتم بازیگرانی حضور 
داشته باشند که بتوانند در سکوت بازی مدنظر 
را انجام دهند. به این ترتیب آقای یکانی به عنوان 
مدیر موسسه یکان تصویر تهران که در این پروژه 
به عنوان تهیه کننده حضور داشتند، از افراد 
مختلف تست گرفتند و بازیگران انتخاب شدند.

کاریکاتور
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شرکت توزیع برق اصفهان

شــرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در نظر دارد: خدمات مورد نیاز خود را به شرح ذیل و باستناد قانون برگزاری مناقصات و 
آئین نامه معاملات شرکت ، از طریق برگزاری مناقصه عمومی یک مرحله ای به پیمانکاران واجدین شرایط واگذار نماید.
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مناقصه عملیات توسعه، اصلاح 
و بهینه سازی شبکه و روشنایی 

معابر )شامل احداث شبکه 
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برق شهرستان هرند - مناقصه 
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پیشــنهاد دهندگان می توانند اسناد مناقصه به شرح فوق را از طریق سایت www.setadiran.ir  دریافت و حداکثر تا پایان 
وقت اداری روز پنجشــنبه مورخ 1401/03/26 در سامانه فوق بارگذاری نماید و همچنین استاد فیزیکی )پاکت الف - ضمانت 
نامه ( خود را به نشانی: جاده اصفهان - نایین - روستای جیلان آباد - مدیریت برق نواحی شرق اصفهان - دبیرخانه امور ، تحویل 

نمایند. به پیشنهادهایی که بعد از مهلت مقرر بارگذاری گردد ترتیب اثر داده نخواهد شد.
 http://tender.tavanir.org.ir  :سایت اینترنتی معاملات توانیر به نشانی 

 http://iets.mporg.ir :سایت اینترنتی پایگاه ملی مناقصات ایران به نشانی
 http://eepdc.ir :سایت اینترنتی شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان به نشانی

جهت کسب اطلاعات بازرگانی با شماره تلفن 34122۹۵3-031 اداره مالی و اداری - آقای غلامحسین نعمت الهی و جهت 
آگاهی بیشتر در مورد الزامات، اطلاعات، شرح خدمات این مناقصه با شماره تلفن : 34122۹41 -031 اداره مهندسی 

و طرح ها تماس حاصل فرمائید. 
جهــت انجام مراحل عضویت در ســامانه: مرکــز تمــاس 41۹34-021 ، دفتر ثبت نــام: ۸۸۹6۹۷3۷-021 و 

۸۵1۹3۷6۸ -021 تماس حاصل فرمائید .
نوع و مبلغ تضمین شرکت در مناقصه: در اسناد درج شده است. 

 مناقصه گران جهت به روز رســانی مدارک و فعالیت های خود، در ســامانه برون سپاری شرکت توزیع برق شهرستان 
اصفهان به نشــانی ttps://www.depdc.ir مراجعه نمایند، )در صورت هر گونه سوال با شماره تلفن 322411۵3 

آقای امیرانی تماس حاصل فرمایید(
شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان تغییر و اصلاح در اسناد مناقصه را تا ۷2 ساعت قبل از بازگشایی پاکتها برای خود 

محفوظ می دارد.
 شرکت کنندگان در مناقصه می بایست دو روز قبل از آخرین تاریخ تحویل پاکتها با مراجعه به سایت شرکت و یا تماس 
با واحد مناقصه و مزایده ، از آخرین اصلاحات احتمالی استاد مطلع گردند، در غیر اینصورت مسئولیت عدم رعایت این 

بند به عهده مناقصه گران می باشد.
 پیشنهادات رسیده با حضور اعضاء کمیسیون معاملات باز و قرائت خواهد شد.

 حضور پیشنهاد دهندگان )هر شرکت کننده یک نفر با ارائه معرفی نامه( در جلسه بازگشایی پاکات آزاد می باشد. 
به مدارک ، پیشنهادات و نامه های فاقد امضاء، مخدوش یا بعد از انقضاء مهلت مقرر واصل شود مطلقة ترتیب اثر داده 

نخواهد شد.
شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در رد یا قبول کلیه پیشنهادات مختار می باشد.

 سایر اطلاعات و جزئیات مربوط در اسناد مناقصه مندرج می باشد.

آگهی مناقصه عمومی یک مرحله ای 
شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان

اداره کل نوسازي، توسعه و تجهيز مدارس استان گيلان در نظر دارد با رعایت قانون برگزاري مناقصات و آئين نامه هاي مربوطه، مناقصه عمومی یک 
مرحله اي خرید 170 دستگاه چرخ خياطی جهت مدارس سطح استان گيلان به شرح ذیل از محل اعتبارات طرحهاي تملک دارائيهاي سرمایهاي جهت 
استفاده در سطح استان برگزار نماید. لذا از کليه شرکتهاي واجد شرایط و توليد و تامين کنندگان ذیصلاح که امكانات لازم و صلاحيت و سوابق اجرائي 
و تخصصي مورد بحث را دارا مي باشند دعوت بعمل مي آید با توجه به شرایط عمومي و اختصاصي مندرج در اسناد جهت دریافت اسناد مناقصه از طریق 
درگاه سامانه تدارکات الکترونيکی دولت )ستاد( اقدام نمایند. توضيح اینكه کليه مراحل برگزاري مناقصه از دریافت اطلاعات و اسناد مناقصه عمومي، 
 تحویل اسناد و مدارك، ارسال دعوتنامه، ارائه پيشنهاد مناقصه گران و بازگشایي پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات الكترونيكي دولت )ستاد( 
به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شــد و لازم اســت مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلي، مراحل ثبت نام در سایت مذکور 
و دریافت گواهي امضاي الكترونيكي را جهت شــرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار فراخوان مناقصه در سامانه ستاد 1401/03/05 و 

شماره فراخوان 2001003118000016 می باشد. 

مبلغ تضمین ارجاع کار)ریال(برآورد ریالیروش تامین اعتبارتعدادشرح کالاردیف

9/860/000/000493/000/000نقد170چرخ خیاطی1

لازم است نوع تضمين شرکت در فرآیند ارجاع کاربه شرح ذیل تهيه و تسليم گردد:
الف: ضمانتنامه بانکی)ارائه ضمانتنامه بانکی مطابق فرم پيوست آیين نامه تضمين معاملات دولتی به شماره 123402/ت50659   ه -  94/9/22 

الزامی است(
ب: ضمانتنامه های صادر شده از سوی موسسات اعتباری غير بانکی که دارای مجوز لازم از طرف بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران هستند.

ج: وجه نقد به شماره حساب  4052030607535354  تمرکزوجوه سپرده بانک مرکزی
 IR49-0100-0040-5203-0607-5353-54 به شماره شبا 

محل تسلیم تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار :  دبير خانه اداره کل نوسازی مدارس استان گيلان )پيچ خيابان سعدی(
مهلت دریافت اسناد مناقصه : از تاریخ 1401/03/05 تا ساعت 19 تاریخ  1401/03/09

مهلت تحویل اسناد مناقصه تکمیل شده و ارائه پیشنهادها : تا ساعت 19 مورخ 1401/03/19 
زمان تسلیم تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار: تا پایان ساعت اداری روز پنج شنبه  مورخ  1401/03/19

زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت  9 صبح روز شنبه  مورخ  1401/03/21
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار: آدرس: رشت پيچ خيابان سعدی اداره کل نوسازي مدارس استان گيلان واحد قراردادها و تلفن 32129002 
اطلاعات تماس ســامانه ســتاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : تماس با مرکز 1456-021 دفتر ثبت نام تهران 88969737-021 و 

دفتر ثبت نام استان گيلان 013-33251136   
تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/03/05                   تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/03/07

فراخوان برگزاري مناقصه عمومي

روابط عمومی اداره کل نوسازی  ،توسعه و تجهیز مدارس استان گیلان

 نوبت دوم 
 اداره کل نوسازي، توسعه  یک مرحله اي 

و تجهیز مدارس استان گیلان

آگهی مزایده
شماره مزایده : 48/1401/16

نوبت اول

بانک مســکن در نظــر دارد املاک مازاد خــود واقع در اســتانهای تهران، 
کرمان، خوزســتان ، خراســان رضوی ، ســمنان، کرمانشاه،ایلام،سیستان و 
بلوچســتان،گیلان،مازندران،یزد و هرمــزگان را  از طریق برگزاری  مزایده 
عمومی به صورت شــرایط نقد و یا نقدو اقساط که اولویت با فروش نقدی 

می باشد از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به فروش برساند.
تاریخ انتشار:1401/03/7

تاریخ بازدید:  1401/03/7 لغایت 1401/03/11
مهلت دریافت اسناد مزایده از طریق سامانه:

1401/03/7 لغایت :11 /1401/03
مهلت ارائه پیشنهاد: روز دوشنبه مورخ 1401/03/23

تاریخ بازگشائی:روز یکشنبه 1401/03/29
تاریخ اعلام به برنده : مورخ1401/04/11

 کلیه مراحل برگزاری مزایده از دریافت برگ شرایط مزایده تا ارائه پیشنهاد 
مزایده گران و بازگشــایی پاکت ها و همچنین پرداخت تضمین شــرکت در 
مزایده )ودیعه( از طریق درگاه ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( 

به آدرس اینترنتیwww.setadiran.ir می باشد.
همچنین متقاضیان می توانند جهت کســب اطلاعات بیشتر به سایت بانک 
مســکن  به نشــانی www.bank-maskan.ir )صفحــه اصلی، اطلاع 
رســانی،اخبار و اطلاعیه ها، مزایده املاک مازاد( و جهت بازدید از املاک به 

مدیریت های شعب مربوطه مراجعه نمایند.
محل بازگشایی پاکتهای پیشنهادات ارائه شــده از طریق سامانه ستاد: 
تهران- خیابان نلســون ماندلا – خیابان ارمغان شــرقی- پلاک 8 ساختمان 

ادارات مرکزی بانک مسکن ـ طبقه هشتم ـ سالن کنفرانس می باشد. 
 شناسه آگهی : 1322025م- الف 703 


